
ZAPISNIK SA 25. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
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1. Mujo Hošić   
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
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3.Vajzović Hanka 
4.Mehmedić Besim 
5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
7.Sabahudin Hodžić 

 
 



Predsjedavajuća Skupštine Mirjana Malić je otvorila 25. Radnu sjednicu Skupštine 
Kantona Sarajevo i pozdravila uvažene kolege i kolegice poslanike, članove Vlade i uvažene 
goste, predstavnike opština, javnih ustanova,  predstavnike boračkih i drugih udruženja, 
predstavnike Sindikata, predstavnike Međunarodne zajednice, kao i predstavnike medija koji 
su pratili rad sjednice. 

 
Predsjedavajuća je informisala da prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 27 

poslanika što je dovoljan broj za punovažan rad i odlučivanje i da nijedan poslanik nije 
opravdao izostanak. U nastavku, sjednici se pridružio i ostatak poslanika, izuzev poslanice 
Selme Filipović. 
 

Nadalje, predsjedavajuća Skupštine je informisala da je Prijedlog dnevnog reda 25. 
Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio Kolegij Skupštine na sjednici održanoj 
dana  15.03.2013 .godine. 

Na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene  novine 
Kantona Sarajevo“ – (Drugi novi prečišćeni tekst, br: 41/12), Kolegij Skupštine Kantona 
Sarajevo, dana, 22.03.2013.godine, prihvatio je  zahtjev Vlade Kantona Sarajevo, da se  
Prijedlog dnevnog reda 25. Radne sjednice,  dopuni sa sljedećim tačkama: 
 

1. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o socijalnoj zaštiti, zaštiti civilnih 
žrtava rata i zaštiti porodice sa djecom - hitni postupak; (razmatraće se kao 9. tačka) 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo; 
(razmatraće se kao 11. tačka) 

3. Prijedlog odluke o imenovanju zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Kantona 
Sarajevo; (razmatraće se kao 15. tačka) 

4. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o izboru predsjedavajućih, zamjenika 
predsjedavajućih i članova radnih tijela Skupštine Kantona Sarajevo (razmatraće se kao 
16.  tačka) 

5. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; (razmatraće se kao 17.  tačka) 

6. Prijedlog programa obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02.05. do 09.05.2013. 
godine;(razmatraće se kao 18. tačka) 

 
Prije prelaska na utvrđivanje Dnevnog reda predsjedavajuća je podsjetila, da u skladu 

sa odredbama člana 161. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo, Skupština je dužna da se 
izjasni kao o prethodnom pitanju o hitnom postupku, kako Vlada predlaže, što se tiče 
Prijedlogu za donošenje Zakona o izmjenama Zakona o osnovnom odgoju i 
obrazovanju. 
 

Ministar za obrazovanje, nauku i mlade Damir Marjanović se obratio skupštini i u svom 
uvodnom izlaganju obrazložio je zašto je potrebno Zakon o izmjenama Zakona o osnovnom 
odgoju i obrazovanju donijeti po hitnom postupku. 
 

Nakon izlaganja ministra Marjanovića, predsjedavajuća je konstatovala da nema 
prijavljenih za diskusiju, pa je pozvala poslanike pristupe izjašnjavanju o 
PRIJEDLOGU VLADE DA SE ZAKON O IZMJENAMA ZAKONA O OSNOVNOM ODGOJU 
I OBRAZOVANJU DONESE PO HITNOM POSTUPKU. 
 

Predsjedavajuća je konstatovala da je od prisutnih 30 poslanika, 29 poslanika  
glasalo “ZA”, da jedan poslanik nije glasao, te da nema “uzdržanih” i nema “protiv”. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO USVOJILA PRIJEDLOG DA SE ZAKON O IZMJENAMA 
ZAKONA O OSNOVNOM ODGOJU I OBRAZOVANJU DONESE PO HITNOM 
POSTUPKU. 



Nadalje, predsjedavajuća je informisala da postoji još jedan Prijedlog zakona za 
donošenje po hitnom postupku, te u skladu sa odredbama člana 161. Poslovnika Skupštine 
Kantona Sarajevo o Prijedlogu za donošenje Zakona o socijalnoj zaštiti, zaštiti civilnih 
žrtava rata i zaštiti porodice sa djecom, po hitnom postupku, Skupština odlučuje kao o 
prethodnom pitanju prije utvrđivanja dnevnog reda sjednice. 
 

Ministar za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Muamer Bandić se obratio 
Skupštini i u svom izlaganju dao obrazloženje za donošenje ovog Zakona po hitnom 
postupku. 
 

Nakon izlaganja resornog ministra Muamera Bandića, uslijedila je diskusija u vezi sa 
procedurom donošenja ovog Zakona. U diskusiji su učestvovali sljedeći poslanici:  
Segmedina Srna Bajramović, predsjedavajuća Mirjana Malić, Elmedin Konaković, Nedžad 
Fazlija, Damir Čardžić, Enes Zeković, Dževad Rađo i dopredsjedavajući Kemal Ademović. 
Dodatna pojašnjenja oko tumačenja Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo dao je sekretar 
Skupštine Abid Kolašinac. 
 
 

NAKON DISKUSIJE, 32 POSLANIKA SU PRISTUPILA IZJAŠNAVANJU O 
PRIJEDLOGU DA SE ZAKON O IZMJENAMA ZAKONA O SOCIJALNOJ ZAŠTITI, 
ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICE SA DJECOM DONESE PO 
HITNOM POSTUPKU I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (19 “ZA”, 4 “UZDRŽANA” I 
9 “PROTIV”) USVOJILA PRIJEDLOG DA SE ZAKON O IZMJENAMA ZAKONA O 
SOCIJALNOJ ZAŠTITI, ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICE SA 
DJECOM UVRSTI U DNEVNI RED PO HITNOM POSTUPKU. 
 
 
Za rad na 25. Radnoj sjednici, Skupština je većinom glasova (30 “za”, 2 “suzdržana”) 
usvojila sljedeći  
 
DNEVNI RED 
 
1. Poslanička pitanja, inicijative i odgovori; 
2. Informacija o stepenu realizacije skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju zadužena 
Vlada Kantona Sarajevo; 
3. Prijedlog Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu sa Dokumentom okvirnog Budžeta 
za period 2013-2015 god; 
4. Prijedlog zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2013.godinu; 
5. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o osnovnom odgoju i obrazovanju - hitni postupak; 
6. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o visokom obrazovanju; 
7. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o koncesijama; 
8. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o novčanim podsticajima u poljoprivredi na 
području Kantona Sarajevo; 
9. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o socijalnoj zaštiti, zaštiti civilnih 
žrtava rata i zaštiti porodice sa djecom - hitni postupak; 
10. Nacrt zakona izmjenama i dopunama Zakona o Vladi Kantona Sarajevo; 
11. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo; 
12. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan Zavoda zdravstvenog 
osiguranja Kantona Sarajevo za 2013. godinu; 
13. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Programa rada JU „Služba za zapošljavanje 
Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2013. godinu; 
14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i izdataka JU „Služba 
za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2013. godinu; 
15. Prijedlog odluke o imenovanju zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Kantona 
Sarajevo; 



16. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o izboru predsjedavajućih, zamjenika predsjedavajućih 
i članova radnih tijela Skupštine Kantona Sarajevo; 
17. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 
18. Prijedlog odluke o usvajanju “Bilansa energetskih potreba Kantona Sarajevo” za 2013. 
godinu; 
19. Izvještaj o radu Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo za 2012. godinu i 
Izvještaj o izvršenju finansijskog plana za 2012. godinu; 
20. Prijedlog programa obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02.05. do 09.05.2013. 
godine  
21. Mišljenje Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo broj: 09-23-5488/12 od 
08.02.2013. godine sa primjedbama i prijedlozima datim na Prijedlog Prostornog plana 
Federacije Bosne i Hercegovine za period od 2008. do 2028. godine. 
 

 
Kao informativni materijal poslanicima je dostavljena: 

 
- Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 
Kantona Sarajevo za mjesec januar 2013. godine 
- Program o izmjenama  i dopunama Programa mjera za podsticaj zapošljavanja i 
održavanja više stope zaposlenosti u Kantonu Sarajevo u 2012. godini sa načinom i 
kriterijima za realizaciju. 

PRIJE PRELASKA NA PRVU TAČKU DNEVNOG REDA PREDSJEDAVAJUĆA JE 
POZVALA POSLANIKE NA IZJAŠNJAVANJE O ZAPISNICIMA SA 23. i 24. RADNE 
SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO. 
 
Predsjedavajuća je podsjetila da su Zapisnici poslanicima dostavljeni uz poziv za 
sjednicu, zajedno sa stenogramima sjednica. 

 
Od prisutna 32 poslanika, glasanju je pristupilo 26 poslanika i Skupština je, bez 
primjedbi, većinom glasova (25 “za” i 1 “uzdržan”) potvrdila Zapisnik sa 23. Radne 
sjednice Skupštine Kantona Sarajevo, održane dana 30.01.2013. godine. 
 
Glasanju o Zapisniku sa 24. Radne sjednice je pristupilo 27 poslanika i Skupština je 
većinom glasova (26 “za” i 1 “uzdržan”) potvrdila Zapisnik sa 24. Radne sjednice 
Skupštine Kantona Sarajevo, održane dana 11.02.2013 . i 06.03.2013.godine.  
 
Nakon izjašnjavanja o zapisnicima, uslijedio je Vladin sat i realizacija prve tačke 
dnevnog reda. 
  
AD - 1. 
 
POSLANIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 
 

Dio odgovora na poslanička pitanja, poslanici su dobili uz poziv za sjednicu, dio u 
dopunskom materijalu, a dio im je  uručen pred početak samog rada današnje skupštine. 
 

Predsjedavajuća je pozvala da se prvo jave za riječ poslanici koji imaju primjedbe ili 
komentare na  dostavljene odgovore na poslanička pitanja.  Komentare na dostavljene 
odgovore imali su sljedeći poslanici:  Nedžad Fazlija, Segmedina Srna Bajramović, Faruk 
Efendić, Naser Nabil, Dževad Hodžić i Sabahudin Hodžić. 
 
U nastavku, poslanici su pokrenuli nove inicijative i postavili nova poslanička pitanja. 
 



Poslanik Sabahudin Hodžić:“Pokrećem inicijativu prema Ministarstvu zdravlja Kantona 
Sarajevo da iznađe mogućnost i da riješi problem sa kojim se susreću građani naselja 
Velešići, a tiče se ambulante u Velešićima. Naime, imam pritužbe od građana pomenutog 
naselja da najava kod ljekara opće prakse i zakazivanja termina traje od 30 do 40 dana, i da 
sa ovom dužinom čekanja najviše problema imaju hronični bolesnici. Uveliko mi je poznato 
da u ostalim ambulantama Domova zdravlja Kanton Sarajevo zakazivanje termina traje 
maksimalno deset dana. Da li je problem u nedostatku ljekara ili preopterečnosti ambulante, 
a ovi građani Kanton Sarajevo koji su mi se potužili na dugo čekanje nemaju pritužbi na rad 
radnika ambulante u Velešićima.” 
 
Poslanik Dževad Rađo:“Na današnjoj sjednici postavit ću jedno pitanje vezano sa istim i 
predložit ću i podnijeti jednu inicijativu. 
Pitanje. Na tematskoj sjednici Skupština Kantona Sarajevo od 17.06.2010 godine a u vezi sa 
razmtranjem analize stanja u vodo zaštitnoj zoni Sarajevsko polje doneseni su zaključci od 
10 tačaka, broj 01-5-15-900/10. pa postavljam pitanje. Zadužena je Vlada Kantona  Sarajevo 
da završi elaborat istraživanja. Obzirom da imam saznanja da je istraživanje završeno pitanje 
Vladi glasi, zašto se stalo sa daljnjim aktivnostima? Nadalje, zaključak pod rednim brojem 4 
je utvrdio principe finansiranja imovinsko pravnih odnosa u vodozaštitnoj zoni i to iz dva 
izvora, 50% sredstava iz vodne naknade i 90% iz sredstava naknade za legalizaciju 
bespravno izgrađenih objekata. Pa pitam Ministarstvo privrede, da li se ova namjenska 
sredstva izdvajaju po ovom zaključku i da li se ona namjenski troše? Tačke 5, 6 , 7 i 8 su 
vezane sa izvršenjem tačke 1 zaključka pa sada neću postavljati pitanja vezana s ovom 
tačkom. Tačka 9 zaključka definiše da je zadužena Vlada da formira radno tijelo za praćenje 
provođenja aktivnosti i redovno informiše skupštinu kako je navedeno svakih šest mjeseci a 
znamo jer smo to do sada imali, pitam zašto to nije realizovano? Nadalje, pitam Vladu 
tačkom 10 je zadužena Vlada, odnosno resorno Ministarstvo prostornog uređenja da nakon 
analize efikasnosti Odluke o legalizaciji u roku od 60 dana pripremi odluku kojom će 
poboljšati proceduralna finansijska efikasnost. Kako je nakon zvaničnog odstupanja u 
zadatim rokovima došlo do samo produžavanja roka za podnošenje zahtjeva, pitam Vladu i 
resorno Ministarstvo, zašto nije provelo predmetni zaključak? Napominjem da sam imao u 
vidu zaključke tematske sjednice Skupština Kantona Sarajevo i da sam kontaktirao neke 
poslanike u ranijem sazivu, te konstatovao sljedeće. To su ovo zaključci, ako ih slučajno 
nemate dat ću vam ih na uvid. Projekat je vrlo finansijski, pravno i tehnički zahtjevan, te se 
procjene kreću i do 150 miliona KM što sa naše strane zahtijeva posebnu pažnju i 
angažovanost. Da je prezentovani materijal koji sam dobio od jednog ranijeg poslanika 
urađen vrhunski te da je polučio jednoglasne zaključke Skupštine apostrofirajući 
metodologiju koja nije pretpostavljala izdvajanje budžetskih sredstava za rješavanje ovih 
problema. Pored toga u novom zakonu o vodama Kantona  Sarajevo ova finansijska 
konstrukcija je verifikovana. Imajući u vidu sve ranije iznešeno pokrećem sljedeću inicijativu: 
“Da se Skupština Kantona Sarajevo donese sljedeći zaključak: Nalaže se Ministarstvu za 
prostorno uređenje Kantona  Sarajevo da do sljedeće sjednice pripremi prijedlog formiranja 
ad hock radnog tijela, čija bi aktivnost bila temopralnog karaktera. U komisiju treba delegirati 
legitimne i sa pravnim ovlaštenjima predstavnike Ministarstva prostornog uređenja, 
Ministarstva privrede, JKP ViK, Zavoda za izgradnju, Zavoda za planiranje Kantona  
Sarajevo i Općine Ilidža.” 
 
Poslanik Damir Čardžić:“Iz razloga medijskog linča koji se događa na području BIH u nekim 
medijima za koje sam ja rekao i da ona smrtovnica na kraju je jedina istinita, dokazalo se 
prije par dana da su na iste slike bila dva različita imena. Tako nekim medijima za smrtovnice 
ne treba vjerovati, a pod namjerom da zaštitim integritet nekih ljudi, da ne bi bili prozivani u 
medijima ja imam dva pitanja, jedno pitanje za minsitra zdravstva Lokmića, a drugo pitanje 
za ministra obrazovanja Damira Marjanovića. 
Evo ovako, konkretno vezano za ministra Lokmića pitanje. Da li je tačno da vršilac dužnosti 
generalnog direktora KCUS prof. Damira Aganovića da se lažno predstavlja kao direktor i da 
li je upisan u Općinskom sudu kao generalni direktor KCUS? I kao posljedica svega toga u 



toku su smjene šefova u KCUS i imenovanje novih i da li je imenovanje po zakonu i da li su 
imenovanja novih šefova na istom važeća?  
A pitanje za ministra obrazovanja Damira Marjanovića je sljedeće. Ja sam već to postavio 
jedanput na Skupštini, a vezano je za rad Veterinarskog fakulteta. Da li je djelatnost koja se 
obavlja na Veterinarskom fakultetu poput operacija, cijepljenja, da sada ja ne bih nabrajao 
sve djelatnosti kojima se bave, a to se opet vidjelo u nekim medijima tamo, gdje su zdušno 
propagirani nalazi u opisu poslova i dozvola kao djelatnost tih obrazovanih ustanova a oni su 
u opisu poslova veterinarske stanice, znači privilegovani su u odnosu na one koji po zakonu 
imaju pravo da obavljaju tu djelatnost. I molim ministra Marjanovića ako može odmah, a ako 
ne da se pismeno izjasni po tom pitanju.” 
 
Poslanik Mujo Hošić:“Pitanje: dio radnika Grasa preko zastupnika postavlja pitanje Vladi 
Kantona  Sarajevo i ja ću ga brzo pročitati. Zahtjev 1 za Vladu Kantona Sarajevo: da putem 
svojih službi informiše poslanike u Skupština Kantona Sarajevo, da li su organizatori pobune 
u Grasu i protivzakonite obustave saobraćaja 11.01.2013.g. odgovarali za učinjeno i 
nanešenu štetu orijentaciono oko 200.000 KM?”  
Pitanje broj 2:Zahjtev prema Vladi Kantona  Sarajevo Ministarstvu saobraćaja da inforimiše 
poslanike da li su i koje su mjere poduzete prema uposlenicima koji su otkriveni da u 
vozilima Grasa nelegalno, ovako piše otprilike, štancaju karte, jel to upad u sistem Grasa i 
šta Ministarstvo misli poduzeti prema onima koji su uhvaćeni na djelu? 
To je jedno pitanje. Inicijativa. Ja se izvinjavam, prošli put sam malo zloupotrijebio skupštinu 
evo sada da  bi bilo sve u skladu sa zakonom, ponovno prema kompletnoj Vladi inicijativa 
preispitajte odluku o imenovanju UO, NO i ovih smjena. Ja dozvoljavam da svaka 
parlamentarna većina može to da radi ali isključivo u skladu sa zakonom. Prošli sam put 
tražio u pitanju je bilo zdravstvo. Ispoštujete ono što je i ljudski i što je zakonski, polnu, 
nacionalnu i stručne kriterije da zadovoljite, očito niste. Ja još jednom upozoravam da ću 
istrajati na tome, očito ste neizbiljno shvatili da parlamentarna većina postoji samo zbog 
dizanja ruku. Uopšte me ne interersuju političke partije ovoga puta moja je inicijativa aprema 
ministrima, vi ste odgovorni za svoje resore i ono šta će se dešavati nakon imenovanja 
nestručnih ljudi u ove vrlo značajne UO. ”  
 
Poslanik Munir Talović:“Prva inicijativa je bila prije godinu i pol dana kada sam pitao 
premijera da li će nogometna reprezentacija BIH igrati u Sarajevu kada je imalo godinu dana 
vremena, i Sarajevo i Željezničar svoje evropske nastupe. Dobio sam odgovor da će sigurno 
igrati Reprezenatacija BIH na Koševu ili na nekom stadionu u Sarajevu. Prošlo je godinu i pol 
dana, nismo ispunili obećanje. Želim da čestitam nogometnoj reprezentaciji BIH, upravi, 
menadžmentu, rukovodstvu, selektoru igračima i navijačima što su uradili svoj dio posla i da 
se izvinim što mi nismo uradili svoj dio posla. I kako vidim nećemo dugo vremena uraditi jer 
će proći još puno kvalilfikacija kada će ta reprezentacija igrati u Sarajevu. Želim da čestitam 
još jednom što su orbadovali građane BIH i Kanton Sarajevo.  
Druga inicijativa je bila nedavno iako sam u internim razgovorima s uvaženim ministrom 
Marjanovićem dobio potvrdu da će to uraditi jedna obavijest koja se odnosila na UNSA i 
fakultete da iz svojih sredstava ili budžetskih sredstava ne mogu kupovati više dnevne, 
sedmične ili mjesećne novine i da će to ukinuti. Pa samo da ga podsjetimo da bi bilo dobro 
jer ne možemo kupovati „Student“ koji treba studentima i ne možemo oglašavati i kupovati 
dnevne novine koje zakonski moramo imati. Pa samo da podsjetim. 
I komentar na treću inicijativu koja se odnosila na utvrđivanje broja asistenata, viših 
asistenata i nastavnika na UNSA. To je uredno urađeno i UNSA je napravio jednu tabelu 
koju mislim da bi možda i bilo dobro da poslanici imaju, pa u toj tabeli mogu samo da dam 
kratko komentar da kada je u pitanju broj nastavnika, on se kreće od 262 do 24 na pojedinim 
fakultetima. Kada je u pitanju broj asistenata kreće se od 0 do 60, i kada je pitanju broj viših 
asistenata, od 0 do 29. nisam siguran da neko 29 puta bolje i više radi od onoga ko ima nula, 
nego sam siguran da je način upošljavanja i kriterij bio godinama okometrijom ili nekim 
možda majčinskim ili maćehinskim odnosom pojedinih fakulteta prema ovoj Vladi i 
ministarstvima. Tom inicijativom u najboljoj namjeri kao i prva i druga i treća želim da 



podstaknem Vladu Kanton Sarajevo da shodno članu 140. Zakona o visokom orabzovanju 
pristupi izradi kriterija za raspodjelu budžetskih sredstava na osnovu standarda i normativa 
koji u ovom slučaju nikome sada ne služe. Istim Zakonom u članu 140, stav 2 Ministarstvo za 
obrazovanje, nauku i mlade u saradnji sa Ministarstvom  finansija i na prijedlog UO 
visokoškolske ustanove dužno je donijeti pravnilnik o utrošku vanbudžetskih sredstava čime 
bi smo izbili paušalne ocjene poslanika kako neko troši ovoliko i onoliko i zarađuje itd. Zato 
vas molim u najboljoj namjeri da pristupimo izradi ove dokumentacije i da uredimo u 
budućnosti visoko obrazovanje.” 
 
Poslanik Zaim Backović:“Prvo moje pitanje upućeno je Vladi, odnosno najvjerovatnije ću 
dobiti odgovor od premijera. Ono što ja znam Kanton Sarajevo ima svog predstavnika u 
Briselu. Koliko godina traje mandat našeg predstavnika u Briselu? U Uredu? Kako i na koji 
način se ta osoba može dobiti? Broj telefona koji ima oficijalno je konstantno, on je dostupan, 
ali je persona ili osoba nedostupna, odnosno ne boravi u toj prostoriji koju ovaj Kanton plaća. 
Ja Zaim Backović, nazvao sam bar dvije stotine puta, pokušavajući da dobijem tu personu. 
Znači, koliko godina je tamo, koliko traje mandat, šta je po zanimanju i šta je do sada uradio 
za ovaj Kanton kao predstavnik? Pitanje postavljam iz sljedećeg razloga. Otvorite, danas su 
nam dali mogućnost ovim hajvanskim kutijama da postanemo smaraći života stalno geldajući 
u njih, da vidimo sve šta se dešava. Pa onda vidite da je Brisel ovu sezonu oblijepljen 
Jahorinom, a da ne postoji Bjelašnica ili ostala turistička ponuda ovoga grada. Da je metro 
Brisela kompletan oblijepljen Jahorinom, a ne postoji ništa više iz ovog Kantona. Ali je zato 
taj cijenjeni predstavnik vrlo uredno u Švajcarskoj. Mora nam se reći koji je razlog kome on 
tamo ide i zašto radi u Švajcarskoj? To je prvo pitanje. Molim da mi se hitno taj odgovor 
dostavi u suprotnom tražit ću druge pravne lijekove.  
Moje drugo pitanje odnosi se, naravno ovdje se diraju mnogi segmenti življenja, međutim mi 
smo dužni to da radimo, ovaj Kanton je u biti natjeran da donese Zakon  o privatno . javnom 
partnerstvu, ako se možete sjetiti. I pored insistiranja da se takav Zakon  ne donosi jer postoji 
Zakon  o privrednim društvima koji precizno definiše načine na koji se vrši uređenje 
poslovnih subjekata, odnosno zajednička ulaganja. I tom zakonu je definisano da ona mogu 
biti od strane pravnih, fizičkih lica od strane države sa fizičkim licem, od strane države sa 
pravnim licima, od strane lokalne zajednice, lokalne samouprave sa opet pravnim ili fizičikim 
licima, ali smo donijeli Zakon  o privatno javnom partnerstvu i rečeno nam je da će to biti 
spas za ovaj Kanton. Koji su efekti tog zakona i zašto je on uopšte još na snazi? I gospodine 
Marjanoviću, po hiljaditi put, hoću li ikada dobiti odgovor ko, kako i na koji način je stekao 
diplomu od 1992. godine do danas? Na kojim fakultetima, kada je upisan kada je diplomirao, 
kada je upisao magisterij, kada je magistrirao? Kada je prijavio doktorat, ko mu ga je odobrio, 
ko su mu mentori i kada je doktorirao? Kao i to da li će ovaj Kanton ikada dobiti spisak 
akademskih radnika po radnom mjestu, pošto je profesor to maloprije pitao? Jer ja imam, ja 
čekam taj odgovor da bih mogao ovdje reagovati, da vam piše kada se predstavlja ne znam, 
titula ta i ta, na to se kalkuliše plaća i ostalo, onda ustanovite da to nije to, da je to nešto 
sasvim drugo. I hoće li ikada akademska zajednica, obzirom da potražuje sredstva od 
naroda od građana, ući u sisitem ovog Kantona, budžet odnsono trezorsko poslovanje? Jer 
nešto finansiraš, a ne da da mu priđeš, ne da. Hvala vam gospodine i vama gđo što ste mi 
dozvolili. Ja govorim o životnim stvarima.” 

 
Poslanik Amir Zukić:“Samo bih iznio nezadovoljstvo, do sada sam, ovo je otprilike treći 
saziv Vlade, pokrećem pitanje vezano za formiranje ovog porodiljskog fonda ili pokretanje 
inicijative ka Federaciji da se na niovu Federacije to pitanje kvalitetno i najživotnije riješi. 
Jednom sam dobio od cijenjene kolegice odgovor samo da za tu godinu nisu sredstva 
predviđena. Nisam ni očekivao u toj godini da se to sve riješi nego da zajedno Ministarstvo 
zdravlja i Ministarstvo socijale ili na nivou Kantona ili zajedno upute inicijativu ka Federaciji 
za formiranje jedinstvenog fonda i očekujem i potićem nove minsitre da se uključe u tu 
tematiku i pokrenu inicijativu sa mrtve tačke.  
A sada pokrećem inicijativu u razgovoru sa resornim ministrom, a i prateći dešavanja kako 
ide slijed događaja ove naše tranzicije, reforme osnovnog obrazovanja ja mislim da ide u 



krivom smijeru. Imamo Zakon  koji nije loš, imamo nastavnike koji se trude, imamo neki 
srednji nivo, ja to tragam otprilike gdje je ključ problema, srednji dio koji zatrpava djecu sa 
nekvalitetnim udžbenicima, nastavnike sa pisanjem viška izvještaja i ne mogu dovoljno da se 
posvete djeci, obrazovnom programu, kvalitetnije da ga usmjere i dobivamo školske torbe 
koje su preteške, nemoguće i gradivo i udžbenike koji zamaraju i nepotrebno odvlače pažnju 
djece od kvalitetnih stvari. Očekujem od ministra da to krene u nekom pozitivnom smjeru, a 
raspitujem se i u zemljama koje su mnogo razvijenije u kom pravcu ide, tamo se gradivo 
rasterećuje, djeca se kvalitetno pripremaju za život. I znam da će ovi stručnjaci, pod 
navodnicima, koji pišu ovakve programe, reći a to nije u redu, a pogledamo li tehnološki 
razvoj tih zemalja i gdje smo mi sa sadašnjim evo sistemom obrazovanja i zatrpanosti djece. 
Očekujem od ministra, ova školska godina je pri kraju, da naredna godina bude rasterećena 
djeci sa predmetima, da li je potrebno da imamo pet dana matematiku i bosanski jezik, a dva 
dana fizičko ili nekih drugih predmeta koji će ih pripremati u školi? Da li je nama potrebno u 
petom, šestom razredu osnovne da djeca uče razlomke da ih opterećujemo sa obimnim 
gradivom. Mogao bih iz svakog predmeta navesti višak stvari koji se u toj maloj djeci stavlja u 
njihove udžbenike i gdje oni imaju zadaću da ne mogu da dahnu. Oni nemaju vikenda. Pitam 
nastavnike zašto ih toliko opterećujete, oni kažu mi imamo Prosvjetno- pedagoški zavod 
kome oni moraju dnevno izvještaje da pišu. Umjesto taj nastavnik da razmišlja kako da 
rastereti djecu da im nastavni čas napravi korisnim, zabavnim, on mora od 8 sati radnog 
vremena , četiri sata pisati izvještaj Prosvjetno predagoškom zavodu, koji broji ne znam 
četiri, pet uposlenika i mislite da oni mogu to sve pročitati i pregledati? To je fizički 
nemoguće. Imamo neki tumor u sredini našeg školskog sistema koji treba otkloniti, toj djeci 
školu pripremiti za život da budu spremni a ne da im bude teret. Samo uzmite, svako od vas 
ko ima djecu, onu torbu ujutro kada ponesu, ja pregledam svaki dan i mislim da ima viška 
stvari, ali sve mu treba, a mislim da je pola viška. ” 
 
Poslanik Haris Alić:“Prije nego što postavim zastupničko pitanje, hoću da se zahvalim 
Ministarstvu privrede i ministru Hrenovici na odgovorima koje sam dobio vezano za proteklo 
pitanje.  
Moje zastupničko pitanje je usmjereno prema Vladi Kanton Sarajevo, a glasi da li je istina da 
je ministru Bandiću zabranjen ulazak, posjeta u KCUS kada je došao u zvaničnu posjetu 
djevojčici koja je stradala u porodičnom nasilju? Molim Vladu da ispita ovu informaciju, i ako 
je ova informacija istinita da se istraži koji su razlozi te zabrane i koji su motivi.” 
 
Poslanik Branislav Crnogorac:“Kao što je poznato, mi zastupnici smo svi morali ispuniti 
imovinski karton, stoga ja pitam da li je nova Vlada Kantona  Sarajevo podnijela imovinski 
karton prilikom stupanja na novu dužnost, ako nisu kada će to učiniti i kada će ta informacija 
biti dostupna javnosti?”  
Drugo moje pitanje je na fonu pitanja koje je postavio uvaženi kolega Hošić. Dakle, ja 
zahtjevam od Vlade Kantona  Sarajevo da vrlo detaljno preispita dosadašnje odluke i 
imenovanja članova UO, NO odnosno koliko su dosadašnja imenovanja bila u suglasju sa 
zakonom po pitanju nacionalne, spolne zastupljenosti prije svega? Po mojim saznanjima 
prema do sada provedenim imenovanjima članova UO i NO osnovano sumnjam da su ovi 
izbori u suglasju sa zakonom. Podsjećam na obavezu odgovornog javnog službenika da 
nastoji osigurati da imenovanja na javni položaj moraju odražavati multinacionalnost. Dakle, 
ja pretpostavljam da ovo moje pitanje neće biti shvaćeno kao pitanje kada je postavio moj 
uvaženi kolega Fazlija, malicioznim. Također smatram da moje pitanje neće biti shvaćeno da 
želim prebrojati krvna zrnca niti da želim nekoga uvući u neku nacionalnu retoriku, ali 
pretpostavljam da smo svi obavezni da na određen način vodimo računa i o 
multinacionalnosti i na nivou Kantona.” 
 
Poslanik Eldar Čomor:“Ja imam jedno pitanje, ali prije tog pitanja ću obrazložiti. Prije 
nekoliko godina Skupština Kantona Sarajevo je jednoglasno podržala inicijativu jednog od 
zastupnika Skupština Kantona Sarajevo o promjeni sjedišta kantonalnog preduzeća 
Sarajevo-šume, odnsono izmještanja sa jedne adrese na drugu. Razlog podnošenja te 



inicijative je bila godišnja ušteda jer ovoj firmi nekoliko desetina hiljada maraka godišnje, 
otprilike kada se sabere za pet godina, to je bilo gotovo pola miliona maraka uštede samo na 
tome. Naime, ovo preduzeće je plaćalo veliku kiriju na jednoj adresi,  a na drugoj adresi 
imalo svoje vlastite prostorije koje je držala praznim, odnosno nepopunjenim. Ova inicijativa 
je tada dobila jednoglasnu podršku svih zastupnika u Skupštini Kantona Sarajevo, Vlade, 
resornog ministarstva, tadašnje uprave preduzeća, Skupštine, NO, i svega onoga što je bilo 
nadležno za ovo preduzeće. Imam informaciju, ne znam koliko je ona tačna, zato je i 
postavljam pitanje da se za kiriju ponovno izdvajaju velika sredstva, što pokazuje otprilike da 
ova inicijativa, odnosno taj zaključak Skupština Kantona Sarajevo nije proveden, znači nije 
ispoštovan. Postavljam pitanje da li je ova inicijativa provedena, odnsono izvršena i koliki je 
iznos sredstava koje ovo preduzeće izdvaja za kiriju i zašto? Pitanje upućujem Ministarstvu 
privrede da odgovori.” 
 
Dopredsjedavajući Ivan Brigić:“Imam jednu kratku iniciajtivu, možda malo neuobičajeno, 
ali vidjet ćemo njen rezultat. Moja inicijativa se upućuje Vladi Kantona  Sarajevo. Predlažem 
da Vlada Kantona  Sarajevo izrazi zahvalnost i podršku primarijusu dr. Bakiru Nakašu 
dosadašnjem dugogodišnjem direktoru Opće bolnice „Prim. Dr. Abdulah Nakaš“ za izuzetan 
doprinos u jačanju zdravstvene zaštite, njenog kvaliteta, u Kantona  Sarajevo i FBIH, te za 
afirmaciju profesionalnih, stručnih i etičkih standarda u zdravstvenim ustanovama u Kantonu 
Sarajevo i FBIH i jačanju povjerenja građana u zdravstveni sustav i zdravstvene djelatnike” 
 
Poslanik Kenan Ademović:“Prvo pitanje prema nadležnom Ministarstvu saobraćaja. Zašto 
se toleriše desetogodišnje bezzakonje oko privatizacije kapitala firme Centrotrans DC 
Sarajevo, a tiče se nepoštivanja pravosnažnih sudskih presuda, falsifikovanjem i 
neovlaštenim potpisivanjem ključnih rješenja Ministarstva saobraćaja, zatim prepisivanja 
rješenja i fabrikovanje nezakonitih akata od strane službenika? Zašto se u Ministarstvu 
saobraćaja već punih 29 mjeseci leži neriješen zahtjev za obnovu žalbenog procesa? Ko 
dozvoljava da ortačka grupa Feal metali i gospodin Hajrudin Mulić preko 10 godina pljačkaju 
prihod firme i to posjedom auto-pijace na imovini firme, a vlasnik ne plaća najamninu čime je 
prouzročio štetu u iznosu većem od 1,5 KM, te kako u poslovnim knjigama provodi taj prihod 
iako ima 17 blokiranih žiro računa? Zašto Opština Novi Grad i njena služba urbanizma ne 
dozvoljava firmi da izgradi ogradu na vlastitoj imovini, i na taj način zaštiti pljačku iste. Zašto 
Agencija za privatizaciju i Ministarstvo saobraćaja ne prekinu agoniju ove firme izazvanu 
bezzakonjem oko privatizacije te ne ponište sam proces privatizacije jer isti nije provodiv ni iz 
pravnih ni iz ekonomskih razloga, tim prije što je u Programu rada Agencije za 2013 godinu 
koju je usvojila Skupština Kantona Sarajevo navedeno da se poveća budžet Kantona zato 
što se oko te privatizacije tužbom traži povrat novca uplaćenog prije 10 godina po 
kupoprodajnom ugovoru a koji je sudski poništen 2004 godine a novi nikada nije napravljen? 
I u prilogu dajem kratku hronologiju dešavanja. 
Drugo zastupničko pitanje je upućeno prema ministru Marjanoviću. Molim Ministarstvo i 
ministra da mi odgovore na sljedeće pitanje. Zašto je jedan jedini predmet koji predaju prof. 
Kostić na Mašinskom fakultetu podijeljen između nje i prof. Kalabušića? Zašto se ova 
procedura ili praksa ne primjenjuje na ostale profesore? Molim vas da mi odgovorite da li 
smatrate objektivnim izvještaj Sifeta Kukuruza vezano za ovo pitanje? Kako je moguće da 
dekan ovog fakulteta podnese disciplinsku prijavu ako je prof Kostić podnijela tužbu kod 
Ombudsmena za ljudska prava? Da li dekan ovog fakulteta vrši mobing na ljudskoj, političkoj, 
nacionalnoj osnovi nad prof Kostić? Zašto niko ne reagira na ovakvu situaciju i da li ovo 
postaje privatni fakultet dekana i prof Pašića? 
Inicijativu pokrećem, a radi zaustavljanja gradnje na relaciji Elektroprivreda – Hotel Bristol 
izvođača radova Butmir d.o.o. na osnovu predočenih dokaza smatram da nisu ispunjeni 
uslovi prema Regulacinom planu Centar Novo Sarajevo koji je objavljen u „Sl. Novina 
Kantona  Sarajevo“ broj: 9 003082409 istim utvrđeno regulacionoj liniji. Imovinski odnosi još 
uvijek nisu riješeni prema regulacionoj liniji, jer po Zakonu o prostornom uređenju FBIH i 
Zakonu o gradnji FBiH ne mogu se odobriti radovi za dio parcele unutar regulacione linije već 
za cijelu parcelu. Unutar ove linije i danas je imovinski neriješen objekat kolektivnog 



stanovanja, zašto gradiliše nije zatvoreno i zašto nisu obustavljeni radovi do rješavanja svih 
imovinsko pravnih odnosa, prema utvrđenoj regulacionoj liniji, na koji način je odobrena 
gradnja. To jeste ko je istu odobrio i kako?” 
 
Poslanik Elmedin Konaković:“Prije svega podržao bih, a nisam zaista ni znao da će kolega 
Zukić čitati ovu vrstu inicijative vežem je i za onu moju inicijativu koja još uvijek nije u fazi 
realizacije, tiče se trečeg časa tjelesnog odgoja i znam da smo razgovarali o tome da se na 
neki način taj nastavni plan i program bez obzira što je jako zahtjevna materija što prije 
počne rješavati, mislim da tu ima niz potreba da se taj dio što prije uredi. 
Dakle imam objedinjeno jednu inicijativu, jedno pitanje i inicijativu. 
Dakle, prvo pitanje, ako su ovi navoi tačni, onda imam inicijativu. Da li postoje firme ili 
kompanije koje su registrovane za pružanje usluga taksi prevoza na osnovu toga su dobili 
dozvole licence od nadležnog ministarstva za obavljanje usluga taksi prevoza, a koje 
trenutno obavljaju pružanje usluga rent –a – car prevoza tim istim vozilima. Dakle, ako 
postoje takve, tražim od resornog ministarstva saobraćaja da napravi analizu i da se njima 
onda povuku ove prve očigledno nepotrebne dozvole za obavljanje taksi prevoza jer one su 
sada rent-a-car prevoznici.  
Drugo, da se na prvoj narednoj sjednici hitno pokrene postupak, ova druga inicijativa je Vladi 
Kantona Sarajevo. Dakle da se na prvoj narednoj sjednici pokrene postupak  i pokuša 
zajedno sa nadležnim institucijama pronaći rješenje o reprogramu duga svih legalnih taksista 
u Kantonu Sarajevo. Jednom sam podnosio tu inicijativu, i jučer sam na hodniku sreo 
čovjeka koji je 19.000 duga vratio 16 i mi mu nedozvoljavamo zato što ne može dobiti licencu 
ne može dobiti papire potrebne za rad da ponovo izađe na cestu, tjeramo ga da radi kao 
nelagalni, i on ne može uzeti ni kredit da nam te 3.000 vrati i zaista mislim da još minimum 
napora resornog ministra i Vlade je potreban da u kontaktu sa institucijama, poreskim 
institucijama u Kantonu Sarajevo nađu rješenje da oni koji rade legalno nama vraćaju naš 
novac i naravno i tekuće obaveze. U isto vrijeme i zahvaljujem se resornom ministru Bubici 
za inicijative i premijeru Zeljkoviću inicijative koje su već pokrenuli po pitanju rješavanja ove 
problematike u gradu i Kanton Sarajevo.” 
 
Poslanik Nedžad Fazlija:“Prvo ću inicijativu. Pokrećem iniciajtivu da nadležno Ministarstvo 
saobraćaja donese odluku o prenosu taksi odluke sa roditelja taksi pevoznika na djecu. 
Obrazloženje. Radi se o prenosu taksi oznake sa roditelja koji je prestao obavljati taksi 
prevoz zbog odlaska u penziju ili bolesti, te zbog toga tim porodicama je ugrožena 
egzistencija. Donošenjem odluke o prenosu taksi odluke sa roditelja na djecu, djeca bi riješila 
svoju i egzistenciju svoje porodice. Također bi se pružila šansa mladim ljudima, s obzirom na 
politiku zapošljavanja mladih, na ostvarivanje prava na rad i na taj način sami svojim radom 
omogučili dostojan život svojoj porodici. 
Pitanje, postavili smo prije nekoliko dana pa nismo dobili od ministarstva zdravstva. Klub 
zastupnika SDP-a BIH u Skupština Kantona Sarajevo koristi se ovom prilikom i poziva se na 
Zakon  jer se moramo izgleda pozvati na Zakon  o pristupu informacijama, da konačno 
dobijemo rješenja o imenovanju UO i NO iz oblasti zdravstva, koje je nedavno Vlada 
imenovala. U dva navrata smo tražili pomenuta rješenja o imenovanju članova UO i NO iz 
oblasti zdravstva, kao i podatke o stručnoj spremi, zaposlenju i ustanovi ispred koje su 
kandidovani u upravljačke strukture. Do danas se ti podaci kriju ili se ne dostavljaju u naš 
Klub. Poštovani ministre možda vas je na taj postupak opredijelilo saznanje da je Klub SDP u 
Skupština Kantona Sarajevo po pitanju imenovanja pokrenuo proceduru podnošenja krivične 
prijave protiv vas i Vlade Kanton Sarajevo, pa nam na ovaj način osporavate dobijanje 
tražene dokumentacije. Pitamo vas kada ćete nam dostaviti traženu dokumentaciju?  
I sada bih predložio zaključak da Ministarstvo u toku današnje sjednice dostavi svim 
poslanicima rješenja o imenovanjima članova UO i NO iz oblasti zdravstva, kao i podatke o 
stručnoj spremi, zaposlenju i ustanovi ispred koje su kandidovani u ove upravljačke strukture 
ovih ustanova. Molim da se o ovom zaključku izjasni Skupština.  
I zastupničko pitanje. U petak, 15.03.2013.godine u Službenom listu Kanton Sarajevo 11/13 
je izašao operativni plan od poplava. Članom 90, stav 3 i članom 92, stav 5, jasno je 



definisano u osnovnom Zakonu o vodama Službene novine BIH broj 70/06 da Federalna 
valda na prijedlog resornog federalnog ministra donosi operativni plan od poplava u FBIH. 
Pošto je kantonalni Zakon  o vodama, Sl.novine Kantona  Sarajevo 11/13 napravljen na 
osnovu osnovnog Zakona o vodama, te se bazirama na njegovim osnovama, kako je 
moguće da kantonalni plan odbrane od poplava izašao u SL. Novinama Kanton Sarajevo, a 
prema informacijama kojima raspolažemo nije ga usvojila Vlada Kanton Sarajevo?” 
 
Poslanik Segmendina Srna:“Također imam inicijativu i dva pitanja. 
Zapravo obnavljam inicijativu koju sam već pokretala u ovoj Skupštini i moram napomenuti 
da sam o ovoj inicijativi upoznala i resornog ministra Damira Marjanovića, pošto je on 
iskazao svoj senzibilitet spram ove kategorije stanovništva evo nadam se da će nešto od 
ovoga biti ovoga puta. Dakle, obnavljam inicijativu za osnivanje kantonalne JU Dnevni centar 
za obrazovanje, odgoj, rehabilitaciju i socijalizaciju djece i osoba sa psiho-fizičkim 
poteškoćama u razvoju. I napominjem u obrazloženju da je država BIH potpisinica UN 
Konvencije o pravima osoba sa invaliditetom i dječijim pravima, koja jasno zabranjuju i 
osuđuju svaki vid diskriminacije. Također naš Zakon  o obrazovanju jasno isitiće da su 
osnovno i srednje obazovanje obavezni za svako dijete , gdje se ne izostavljaju djeca sa 
poteškoćama u razvoju. Prema zvaničnim podacima Centra za socijalni rad Kanton Sarajevo 
iz 2011 godine u Kanton Sarajevo je registrirano 1004 djece iz tzv. treće kategorije koja iz 
svojih zdravstvenih razloga nisu u mogućnosti pohađati niti inkluzivnu nastavu niti neku od 
specijaliziranih škola, kakvi su Vladimir Nazor, Mjedenica i slično. Ponavljam da i ovoj djeci 
Zakon  jasno garantira pravo i obavezu na orbazovanje, što je u ovom trenutku prekršeno te 
su na taj način diskriminirana. Glavni problem ovih porodica koje imaju člana s poteškoćama 
u razvoju, nemogućnost da oba roditelja rade, majke uglavnom ostaju uz djecu, dešava se 
veliki procenat razvoda brakova i u konačnici porodice postaju multi – problemske itd... 
trenutno društvo nudi dvije solucije, ili biti teret društva ili se odreći djeteta ostavljanjem u 
Dom Pazarić da bi roditelji mogli ostvariti pravo na rad. I možda bi svi zajedno trebali zastati 
ovdje na trenutk upitati se ljudski onako kako bi nam bilo odreći se zdravog djeteta a kamo li 
djeteta sa invaliditetom, djeteta koje je bespomoćno. I evo da ne duljim, više, ja ću skratiti 
ovu inicijativu, samo želim da kežm da ovakvih dnevnim centara samo u Zagrebu, u 
Hrvatskoj već postoje odavno, već tridesetak godina, samo u Zagrebu ih ima sedam, tz. 
Područnih dnevnih centara. Vjerujem evo da će Kanton Sarajevo biti primjer ostalim 
kantonima otvaranjem dnevnog centra za djecu i omladinu s poteškoćama u razvoju. 
Moja dva pitanja za minsitarstvo zdravstva. Pa evo ne moram napominjati da smo svi 
zajedno svjedoci teške ekonomske situacije u kojoj se nalazimo. To je razlog više zbog čega 
želim pitati uvaženog ministra Lokmića, da li zna da je na jednoj stručnoj debati iznesen 
podatak da se u Kanton Sarajevo zbog nedostatka novca od pet potrebnih metoda za 
dijagnostiku malignog melanoma, a čak i laici znaju koliko je to teško oboljenje, i kolika je 
smrtnost, rade samo tri dijagnostičke metode. To je dakle iznio jedan naš eminentni patolog, 
a kako je tada rečeno, nedostaje oko pa rekla bih svega 60.000 KM na godišnjem nivou. 
Zašto kažem svega? Zato što u isto vrijeme novi UO ZZO Kanton Sarajevo na čelu sa 
predsjednikom Esedom Radeljašem, a uz blagoslov ministra Lokmića i direktora Zavoda, 
prof Farisa Gavrankapetanovića, povećavaju novčane naknade za svoj rad sa 500 na 1.400 
KM za predsjednika, i sa ranijih 400 na 800 KM za članove, što iznosi oko 80.000 KM na 
godišnjem nivou. Tom količnom novca ako ne bi osigurali preostale dvije dijagnostiče 
metode, moglo bi se zaposliti tri ljekara, pa recimo evo porodične medicine, svakodnevno 
smo svjedoci da nam nedostaje kadrova. I zato tražim od resornog ministra da ovu sramnu 
odluku UO ZZO Kantona  Sarajevo poništi i vrati na stare novčane iznose , a ostatak novca 
usmjeri na poboljšanje uvjeta liječenja građana Kantona koji su u tu svrhu izdvajali svoj 
novac. Molim ministra da nam do sljedeće Skupštine dostavi informaciju šta je urađeno po 
ovom pitanju. 
Sljedeće pitanje. “Kako je moguće da prilikom imenovanja novih članova UO zdravstvenih 
javnih ustanova ne budu ispoštovane zakonske odredbe koje jasno kažu kako se sastavljaju 
UO, i odakle dolaze određeni članovi. U vezi s tim kako je moguće da je u UO Apoteke 
Sarajevo izabrana osoba koja je u sukobu interesa jer je istovremeno i uposlenik u privatnoj 



apoteci koja obavlja dakle konkurentsku djelatnost sa Apotekama Sarajevo. Osim toga ista 
osoba je danas i Općinski vijećnik u Novom Sarajevu, dakle izabrani ili imenovani dužnosnik 
i ne smije biti u UO javnog preduzeća, pa ni Apoteka Sarajevo kako to lijepo stoji u Zakonu o 
sprječavanju sukoba interesa. Dalje propisi kažu da u novom UO mora sjediti dvoje 
uspolenika Apoteka, a troje ih mora biti izvan kuće. U UO i NO JU Apoteke Sarajevo nije 
imenovan niti jedan član iz Apoteka što je zakonska obaveza. Elem, ne samo na ovom 
primjeru može se sumnjati u kršenje svih mogućih propisa, od onih koji reguliraju sastave 
UO, preko zakonitosti i smjenjivanja starih i imenovanja novih članova do sukoba interesa po 
najmanje dva osnova. Dakle, uposlenik privatne apoteke upravlja državnim apotekama, a uz 
to je i izabrani zvaničnik koji po svim mogućim i nemogućim tumačenjima zakona ne smije 
sjediti u ovom UO: pitam ministra Lokmića i završava oprostite mi, zašto se o ovome nije 
vodilo računa i zašto se kršio Zakon ? Da li je to neznanje ili namjerno kršenje zakonskih 
propisa? Zahvaljujem i izvinjavam se zbog prekoračenja. “ 
 
Poslanik Edina Papo: “Ja bih prije svega da se zahvalim ministru kulture i sporta Kantona 
Sarajevo gospodinu Ivici Šariću što nam je uputio jednu lijepu čestitiku u povodu 
Međunarodnog dana teatra i na sebi svojstven način, evo dao do znanja da kultura barem u 
ovom oficijalnom dijelu kako je mi danas nazivamo treba da postoji. 
Ja imam dva pitanja, mislim da ću biti kratka. Prvo pitanje je upućeno Ministarstvu zdravstva 
Kantona Sarajevo. Dakle, ne znam da li vam je poznato da direktor ZZO Kantona Sarajevo 
prof. Faris Gavrankapetanović sklapa ugovor sa privatnom zdravstvenom ustanovom za 
patohistološku dijagnostiku koja je možda i najvažnija dijagnostička metoda jer odlučuje o 
sudbini pacijenata o životu i smrti, načinu liječenja, ishodu bolesti itd. Poznato je da velike 
zdravstvene kuće koje zapošljavaju više patologa konzilijarno odlučuju, a nerijetko traže i 
mišljenje eminentnih patoloških ustanova iz inostranstva da bi došli do prave dijagnoze. Radi 
svega, gore navedenog smatram neprihvatljivim i neozbiljnim ovakvu važnu metodu, kao što 
je PHD dijagnostika dati jednoj maloj zdravstvenoj ustanovi sa jednim patologom, dok Insitut 
za patologiju Medicinskog fakulteta u Sarajevu u koje je ovo društvo uložilo ogromna 
sredstva, stoji neiskorišteno. To je jedno pitanje. 
Drugo pitanje je za ministra privrede Vlade Kantona  Sarajevo. Zbog sve češćih šekulacija u 
Vladi Kantona Sarajevo i među našim kolegama u kantonalnom parlemntu oko poslovanja 
ZOI '84 poslije nasilne smjene gdina. Salke Hasanefendića o obavezama i investicijama te 
imenovanjima vd. NO i v.d. direktorice molim ministra privrede dostavi informaciju od 
zvanične revizorske kuće, a ne od v.d. NO i v.d. direktorice o stanju ZOI'84, obavezama, 
projektima i poslovanju. Molimo da nam dostavite informaciju da li je tačno da je prekršen 
Statut ZOI'84 izborom v.d. direktora bez potrebnog iskustva, najmanje pet godina 
rukovodnog staža i 8 godina radnog staža. Izabrana v.d. direktorica je vodila fitness klub, ima 
manje od 2,5 godine radnog iskustva kao instruktor i trener. Kako može biti v.d. direktor bez 
menadžerskog iskustva, da li je tačno da v.d. direktor i NO  imenuju izvršne direktore, koji je 
gospodin Ajnadžić smijenio zbog kriminalnih radnjih u ZOI'84?” 
 
Poslanik Adnan Solaković:“Ma inicijativa je skoro slična kao moje koelgice Segmedine 
Srne, no međutim ja bih i što podržavam ujedno njenu inicijativu koja je humana i moralna, a 
međutim ja bih skratio put, pa bih ja ovu inicijativu uputio prema našoj firmi, odnosno Vladimir 
Nazor. A glasi: “pokrećem inicijativu u svrhu iznalaženja finansijskih sredstava za potrebe 
sufinansiranja dnevnog centra i centra za opservaciju pri centru Vladimir Nazor. Naime, 
Vlada Kantona Sarajevo je bila dugogodišnji partner i sufinansijer projekta Protokol o 
međusobnoj saradnji za podršku i odgoju i obrazovanju djece sa poteškoćama u razvoju i 
učenju u Kantonu Sarajevo. Potpisanog između resornog ministarstva i Vlade Kantona 
Sarajevo. Međutim Nacrtom Budžeta za 2013. nisu planirana sredstva za nastavak pružanja 
finansijske pomoći dnevnom centru. Obrazloženje dajem. Broj djece koja dolaze iz vrtića i 
osnovnih školskih ustanova Kanton Sarajevo se svake godine povećava znatno. Povećava 
se i broj roditelja koji dovode djecu hronološki u dobi od 2 do 3 godine, pa po polasku u školu 
cijena obuhvatanja organiziranim radom u dnevnom centru u jednoj školskoj godini putem 
odjela za opservaciju i dijagnostiku opservira se oko 150 djece. A u dnevnom centru boravi 



oko 25 djece, ali činjenica je da se taj broj konstatno povećava. U posjedu centra je i minibus 
za prevoz učenika sa intelektualnim i motorničnim teškoćama, doniran od strane 
humanitarne organizacije iz Kuvajta još prije dvije godine, namjenski urađen sa pokretnom 
platformom za djecu sa invaliditetom, ali zbog nedostatka finansijskih sredstava za plaćanje 
vozača isti još uvijek nije u funkciji. Molim vas da razmotrite mogućnost sistemskog 
finansiranja ovog prijeko potrebnog centra. I to na razdjelu ministarstva za rad, socijalnu 
politiku raseljena lica i izbjeglice sufinansiranje dnevnog centra u iznosu od 20.000 KM. Na 
razdjelu Ministarstva obrazovanja nauke i mladih u iznosu od 70.000 KM Centru za 
opservaciju i dijagnostiku, što je budžetom za 2013 godinu planirano 50.000 KM, a zbog 
obima troškova iznos je dovoljan.  
Druga moja inicijativa glasi sljedeće: 
“Tražimo da se na ulici Fojnička u Opštini Stari Grad Sarajevo zamijeni nazivom Safeta 
Isovića Sevdalije.” Obrazloženje: Sevdalinka je pjesma svih naroda u BIH. To je pjesma koja 
je protkana životima svih generacija i kao takva je ambasador naše države u cijelom svijetu. 
Najbolji tumač i pjevač sevdalinke svih vremena je rahmetli Safet Isovoić. Takav čovjek se 
rađa samo jednom u sto godina. U Općini Stari Grad postoji ulica Fojnička, pod istim 
nazivom postoji i ulica u Općini Novo Sarajevo. Stoga predlažem da se naziv ulice u Opštini 
Stari Grad Sarajevo zamijeni nazivom Safeta Isovića Sevdalije. Hvala lijepo. 
Pitanje glasi isto na Ministarstvo za obrazovanje. Da mi se dostave sljedeće informacije, da li 
su objekti škola kao državna imovina osigurana kod osiguravajućih kuća od rizika nastanka 
šteta od elementarne nepogode, požara, poplava, krađa itd.  
2. ako su škole osigurane od gore navedenog rizika, da nam se dostavi spisak tih škola 
3. ako škole nisu osigurane od rizika nastanke štete, tražim da mi se odgovori zašto nisu 
osigurane i ko će odgovarati za državnu imovinu u slučaju nastanka štete na objektima.” 
 
Poslanik Enes Zeković:“Zato što je većina zastupničkih pitanja bila upućena gdinu 
Lokmiću, ali o tom po tom.  
 
1. Ponovit ću jedno pitanje koje je već postavljeno. Zašto nije dozvoljen ulaz ministru za rad, 
socijalnu politiku gdinu Bandiću na Pedijatrijsku kliniku? Za obilazak djeteta koje je brutalno 
pretućeno, a imajući u vidu da je bilo tog dana desetine intervencija tog istog menadžmenta 
za potrebe tom djetetu. Je li i to politika? 
 
2. Drugo pitanje postavljam isto resornom ministru da li je istina da je nestašica antibiotika 
Kleksan ili nekog drugog antibiotika koji služi za spriječavanje koagulucije krvi koji je 
potreban za operativni program pacijenata. Ako je to istina onda je to katastrofa u Kantonu 
Sarajevo da radi nedostatka antibiotika ne može da se pristupi operativnim zahvatima. 
 
3. Gospodine ministre zašto dva člana UO KCUS koja su imenovana od strane Vlade 
Kantona Sarajevo nemaju mogućnost da učestvuju u donošenju odluka tog UO na Kliničkom 
centru? Zašto nema osoba ispred ovog doma u KC?  
 
I zastupnička inicijativa prema Vladi Kantona Sarajevo, tj. ogromna sredstva iz Budžeta 
Kantona  Sarajevo se izdvajaju za plaćanje raznoraznih kirija za potrebe ustanova Kantona  
Sarajevo. Molim vas da sagledate sve mogućnosti vlastitih resursa kako bi smanjili ove 
ogromne troškove za realne potrebe rada naših ustanova.” 
 
Poslanik Esed Radeljaš:“Selamim i pozdravljam sve pristune kao i građane koji nas prate 
putem svojih ekrana. pošto je napad najbolja odbrana, pa tako sam mnogima stao na žulj 
kako sam predsjednik UO ZZO i želim da iznesem nečasne radnje koje su uradili ovi koji 
postavljaju ispred mene pitanja, pa ću ja sada ministre vama da postavim pitanja, Lokmiću, 
ali ne da mi dajete napismeno, nego da izađete za govornicu i ovdje kažete i nama 
zastupnicima i građanima Kanton Sarajevo šta se radi. 

1. Ko upravlja Kliničkim centrom, ko je vlasnik, ako ja posjedujem papir da je KC nema 
titulara, da se 76% upravlja i daje pare Kanton, da se ne pita ništa. Pa izat ćete da 



kažete ovim građanima u ovom Kantonu, pogotovo što u zadnje vrijeme smjenjuju 
gore i šefove i direktore i uvode, i nema šta nema, i onda se meni obraćaju u UO da 
dodjelim hitno 15 miliona Kliničkom centru da bi preživio, jer kao po tom će otići u 
propast. E nek ode, evo ja poručujem da nema para. Nema para. 

Koliki je dug po završnom računu Kliničkog centra, odnosno kakav je finansijski izvještaj i da 
li je bilo prijema novih radnika bez ičije saglasnosti? Ako jeste, gospodine ministre recite za 
ovom govornicom.”  

 
Poslanik Faruk Efendić:“Prvo se odnosi na sljedeće, zastupnik u ovoj Skupštini zajedno sa 
svima nama je gospodin Esed Radeljaš. Čovjek sa zvaničnom sudskom presudom i to na 
kaznu zatvora u trajanju od jedne godine, čiji faksimil su u dnevnim novima mogli vidjeti svi 
građani Sarajeva. Dakle, čovjek koji je zvanično osuđen za kriminal, nedavno izveden iz 
prava zbog falsifikovanje dokumenta u činu brigadira ARBIH, a zahvaljujući čemu je primao 
solidnu novčanu naknadu. Dakle, kada se ovome dodaju sva ostala saznanja koja se vežu 
uz gdina Eseda Radeljaša, postavlja se sasvim logično pitanje da li čovjek ovakvog profila 
može biti zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo i sjediti ovdje sa nama u ovim klupama, 
vrijeđajući ovaj visoki dom? Shodno tome, Klub poslanika iz reda SDP-a u Skupština 
Kantona Sarajevo podnio je zahtjev CIK-u da u skladu sa odredbama izbornog zakona BIH 
oduzme mandat Esedu Radeljašu u Skupština Kantona Sarajevo.”  
 
Poslanik Dževad Hodžić:“Pokrećem inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo, odnosno 
prema Ministarstvu za obrazovanje, nauku i mlade i prema Ministarstvu kulture i sporta da u 
okviru svojih nadležnosti i u okviru raspoloživih i planiranih sredstava za naučna istraživanja i 
kulturne manifestacije osnuju, odnosno definiraju poseban fond, odnosno podsekciju za 
podršku objavljivanju djela naučnog i stručnog karaktera. To je potrebno učiniti zbog toga što 
se prema sadašnjem stanju stvari ni na jednom nivou vlasti ne može naći odnosno naići na 
konkrus ili podršku, ne postoji naime nijedna adekvatna ni specifčna podrška za objavljivanje 
knjiga naučno istraživačkog i stručnog karaktera.” 
 
Poslanik Naser Nabil:“Pitanje je koje upućujem uvaženom ministru Lokmiću je: “Šta se 
dešava isključivo samo u Kantonu Sarajevo kada je u pitanju diplomirani zdravstveni kadar? 
Zašto je taj kadar u svim ostalim kantonima je priznat, dobio svoj koeficijent, nalazi se na 
radnim mjestima gdje bi trebalo, a isključivo unutar Kantona  Sarajevo taj kadar, na žalost ta 
krasna djeca, otiđite na Fakultet zdravstvenih studija, pa vidite ko je tamo upisao taj fakultet 
nisu priznati. Zašto se ne pravi prostor za isti kadar, koji zasigurno u cilju jačanja pružanja 
kvalitetne zdravstvene zaštite bolje da imamo obrazovan kadar nego da imamo nedovoljno 
obrazovan kadar i zašto se prema tom kadru nadležni odnose maćehinski? Ko vrši tu 
opstrukciju i zašto je samo priznato za nekolicinu ljudi koji rade u KC taj Fakultet i ta titula. Pa 
ja vas molim uvaženi ministre da ovu problematiku koaj već traje 10 punih godina da uzmete 
u obzir i da uradite konkretno nešto na priznavanju diplomiranog zdravstvenog kadra u svim 
zdravstvenim ustanovama Kantona Sarajevo i da se to što prije dovede u skladu sa 
postojećom sisitematizacijom zdravstvenih ustanova. Također da se osobama koje se nalaze 
na odgovarajućim radnim mjestima i posjeduju odgovarajuću školsku spremu prizna 
koeficijent u skladu sa kolektivnim ugovorom i u skladu sa svim drugim normama i smatram 
također gospodine Radeljaš potrebno da se finansijskim planom ZZO Kantona Sarajevo 
predvide finansijska sredstva za ovaj kadar za koje smatram da nisu značajna sredstva ali su 
veoma značajna za tu djecu koja su završila Fakultet zdravstvenih studija i molim da se o 
poduzetim aktivnostima unutar što prije unutar dva mjeseca da se dostavi sveobuhvatna 
informacija Skupštini Kanton Sarajevo u vezi s tim, jer je ovo sramota da mi smo osnovali 
fakultet koji je u sklopu UNSA, mi proizvodimo kadar a nećemo da ga priznamo. I dalje ću 
ostati samo nekoliko sekundi i insistiram na moje zastupničko pitanje, da li je Skupština 
Kanton Sarajevo na 22. sjednici donijela zakonitu odluku vezano za plan kapitalnih ulaganja 
Zavoda? Ali ovaj put upućujem moje pitanje uvažnoj ministri pravdi, pravobranipcu 
Pravobranilaštva Kanton Sarajevo, zakonodavno pravnoj komisiji i naravno predsjendiku UO 
ZZO Kanton Sarajevo.” 



 
Poslanik Hadžem Hajdarević:“Ja ću iznijeti dva pitanja i jednu suinicijativu. Prvo pitanje, na 
temelju informacije da je ZZO Kantona Sarajevo od dolaska novog direktora do danas bez 
konkursa primio i uposlio 21 osobu, prije devet mjeseci bilo je 104, a sada 129 uposlenih, 
bilo bi dobro da dobijemo informaciju koliko je novih uposlenika i kojeg stručnog profila u 
devet mjeseci uposlio direktor ZZO? Molim da nam se dostavi spisak novih uposlenika, 
njihova obrazovna struktura primljenih, kao i informacija na osnovu čega su primljeni i 
zaposleni.  
Drugo pitanje, zašto nije oformljen Savjet za vode? Pitanje vode i vodnih resursa jedno je od 
fundamentalnih pitanja svake sredine i društva koje vodi računa o svojoj budućnosti. Vlada 
Kanton Sarajevo još 26.08.2004. godine donijela odluku o obrazovanju savjeta za vode. 
Premijer Kanton Sarajevo u to vrijeme bio je gospodin Denis Zvidić. Savjet za vode bio bi 
tijelo koje bi raspravljalo o svim pitanjima vodnim resursa i nastojalo predložiti kvalitetna 
zakonska rješenja, kojima će biti na odgovarajući način biti zaštićeno jedno od najvećih 
bogatstava Kanton Sarajevo i BIH općenito. Postavljam zastupničko pitanje i tražim da se 
Minsitarstvo prostornog uređenja i zaštite okoliša odnosno Vlada Kanton Sarajevo što prije 
izjasni treba li nam ili ne treba Savejt za vode, pa da se jednom na sistematičan način počne 
rješavati jedno od goručih problema našeg društva i sredine u kojoj živimo, to su dva pitanja. 
 I nešto što bi smo nazvali suinicijativa. Zastupnik Dževad Hodžić je iznio problem štampanja 
novih knjiga. U jednom od amandmana na Budžet Kanton Sarajevo data je iniciajtiva da se 
150.000 KM s jedne stavke prebaci na drugu, u pitanju podrške kapitalnim izdavačkim 
projektima, značajna naučna djela. U tom smislu ovo stvarno shvatite kao suinicijativu 
onome što je rekao kolega Dževad Hodžić.” 
 
Poslanik Besim Mehmedić:“Ja imam inicijativu i zahtjev prema Ministarstvu prometa i 
komunikacija, odnosno Direkciji za ceste. 
Svjedoci ste i jutros ko nema automobil čeka tramvaj i autobus, šta mu se dešava zbog lokvi 
koje na gotovo svim autobuskim i tramvajskim stanicama prave problem građanima. Pa u 
ime građana koji nemaju automobile i voze se Grasom ja pravim inicijativu i možda sam 
pretenciozan zahtjev u ime građana da se napravi tehničko rješenje da konačno ispred 
autobuskih i tramvajskih stajališta nema lokve jer to košta građane ne samo živaca nego i 
para, s obzirom da jedan kaput, čini mi se koliko ja znam, 120 KM, to je ogromna cifra. Pa 
molim ministra i Direkciju i zahtijevam da napravite tehničko rješenje ako ne možete u 
čitavom Sarajevu, onda bar na potezu Marin Dvor – Baščaršija – Marin Dvor.” 
 

Predsjedavajuća je informisala da je iscrpljena lista prijavljenih poslanika i 
pozvala je predstavnike Vlade Kantona Sarajevo koji imaju namjeru, da usmeno 
odgovore na neka od postavljenih pitanja. Usmene odgovore dali su ministar kulture i 
sporta Ivica Šarić, premijer Suad Zeljković, ministar zdravstva Eldan Lokmić, ministar 
za obrazovanje, nauku i mlade Damir Marjanović, ministar prostornog uređenja i  
zaštite okoliša Zlatko Petrović.  
 
Nakon obraćanja ministara iz Vlade Kantona, i diskusije koja je vođena oko tumačenja 
Poslovnika Skupštine, predsjedavajuća je pozvala poslanike da se izjasne o ponuđenom 
ZAKLJUČKU poslanika Nedžada Fazlije: “da Ministarstvo u toku današnje sjednice, dostavi 
svim poslanicima rješenje o imenovanju članova UO i NO iz oblasti zdravstva, podatke o 
stručnoj spremi, zaposlenju i ustanove ispred koje su kandidovani u upravljačke strukture.” 
Glasanju je pristupilo 30 poslanika i Skupština sa 14 glasova “za”, 4 “uzdržana” i 12 “protiv” 
nije usvojila navedeni ZAKLJUČAK.  
 
 
AD – 2. 
 
INFORMACIJA O STEPENU REALIZACIJE SKUPŠTINSKIH ZAKLJUČAKA ZA ČIJU JE 
REALIZACIJU ZADUŽENA VLADA KANTONA SARAJEVO 



 
Predsjedavajuća je informisala da ništa od informacija o stepenu realizacije skupštinskih 
zaključaka, za čiju je ralizaciju zadužena Vlada, nije stiglo u pisanoj formi.  
 

Uslijedila je pauza u radu Skupštine do 14,14 sati. 
 
 
AD – 3. 
 
PRIJEDLOG BUDŽETA KANTON SARAJEVO ZA 2013 GODINU SA DOKUMENTOM 
OKVIRNOG BUDŽETA ZA PERIOD 2013 – 2015 GODINA. 
 

Prijedlog Budžeta kao i Dokument Okvirnog Budžeta poslanici su dobili  uz poziv za 
sjednicu. 
Amandmane Klubova poslanika SDP i Vijeća nacionalnih manjina po ovom Prijedlogu su 
dobili u dopunskom materijalu. 

Na samom početku, predsjedavajuća je pozvala predstavnika Predlagača da podnese 
uvodne napomene i izjasni se o podnesenim amandmanima Klubova poslanika SDP-a i 
Vijeća nacionalnih manjina. 
 
Ministar finansija Muhamed Kozadra podnio je uvodne napomene i njegovo uvodno 
izlaganje je sastavni dio stenograma ove sjednice. 
 

Nakon izlaganja ministra Kozadre predsjedavajuća je pozvala poslanike i predstavnike 
radnih tijela da postave pitanja ukoliko to žele i jedini prijavljeni je bio poslanik Nedžad 
Fazlija.  
 
U sadržajnoj i konstruktivnoj raspravi po Prijedlogu  Budžeta za 2013.godinu, učestvovali su 
sljedeći poslanici: Elmedin Konaković, Hadžem Hajdarević, Besim Mehmedić, Enes Zeković, 
Mujo Hošić, Naser Nabil, Branislav Crnogorac, Haris Alić, Eldar Čomor, Damir Čardžić, Zaim 
Backović, Esed Radeljaš, Segmedina Srna Bajramović i Edina Papo. 
 

Predsjedavajuća je konstatovala da je iscrpljena lista prijavljenih poslanika, pa je 
zaključila raspravu.  

 
Nakon zaključene rasprave poslanik Elmedin Konaković ispred KLUBA SDA je zatražio 

pauzu od pola sata nakon obraćanja predstavnika sindikata.  
 

Predsjedavajuća je informisala da su se rukovodstvu Skupštine sa zahtjevom za 
obraćanjem, obratili predstavnici Sindikata osnovnog obrazovanja, predstavnici Sindikata 
srednjeg i visokog obrazovanja i predstavnici nacionalih manjina. Predstavnik Sindikata 
Saudin Sivro i predsjednik Sindikata srednjeg i visokog obrazovanja Faruk Bešlić su se 
obratili Skupštini i nakon njihovog izlaganja uslijedila je pauza od pola sara.  
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 

Odmah nakon pauze, premijer Suad Zeljković se obratio Skupštini i dao komentar na 
izlaganja predstavnika sindikata. 
 

U nastavku, predsjedavajuća Malić je  tražila izjašnjenje Kluba poslanika SDP, da li 
ostaju pri svojim amandmanima, i oni su odgovorili potvrdno. Uslijedilo je izjašnjavanje po 
amandmanima Kluba SDP.  
 



AMANDMAN I. 
 
Sa razdjela 21, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614300, LAN 033 – 
PROGRAMI NAUKE I NAUČNE DIJASPORE umanjiti na 100.000 KM (stotinu hiljada 
konvertibilnih maraka), te razliku sredstava prebaciti na: 
 

1. Razdjel 22, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614200, MAM  003 – 
PODRŠKA PROJEKTIMA IZ OBLASTI KULTURE – u iznosu od 150.000 KM (stotinu 
pedeset hiljada konvertibilnih maraka); 

 
2. Razdjel 22, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614200, MAM  005 – 

PODRŠKA NADARENOJ DJECI I OMLADINI U OBLASTI SPORTA – u iznosu od 
50.000 KM (pedeset hiljada konvertibilnih maraka); 

 
3. Razdjel 22, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614200, MAM  006 – 

PODRŠKA NADARENOJ DJECI I OMLADINI U OBLASTI KULTURE –  u iznosu od 
50.000 KM (pedeset hiljada konvertibilnih maraka); 

 
4. Razdjel 22, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614300, MAN  068 – 

P.E.N.-centar BiH – u iznosu od 15.000 KM (petnaest hiljada konvertibilnih maraka); 
 

5. Razdjel 22, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614300, MAN  067 – 
Društvo pisaca BiH – u iznosu od 15.000 KM (petnaest hiljada konvertibilnih maraka); 

 
6. Razdjel 22, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614300, MAN  0E5 – 

Sarajevski dani poezije – u iznosu od 20.000 KM (dvadeset hiljada konvertibilnih 
maraka); 

 
7. Razdjel 21, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614300, LAN  12 – 

Transfer za nauku – u iznosu od 100.000 KM (stotinu hiljada konvertibilnih maraka). 
 

 
Od 33  poslanika koja su pristupila glasanju, 13 poslanika je glasalo “ZA”, 13 je bilo  
“suzdržanih” i 7 “protiv” i Amandman I KLUBA SDP nije dobio podršku Skupštine. 
 
Uslijedilo je glasanje o Amandmanu II. 
 
AMANDMAN II 
 
Sa razdjela 23, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614200, NAM 037 – 
SUBVENCIONIRANJE TROŠKOVA GRIJANJA SOCIJALNIM KATEGORIJAMA 
STANOVNIŠTVA umanjiti na 1.000.000 KM (jedan milion konvertibilnih maraka), te razliku 
sredstava prebaciti na: 
 

7. Razdjel 23, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614200, NAM 002 – 
ZAŠTITA PORODICE SA DJECOM u iznosu 6.000.000 KM (šest miliona 
konvertibilnih maraka);  

 
8. Razdjel 23, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614200, NAM 003 – 

ZAŠTITA CIVILNIH ŽRTAVA RATA u iznosu 2.500.000 KM (dva miliona i pet stotina 
hiljada konvertibilnih maraka); 

9. Razdjel 23, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614200, NAM 005 – 
SOCIJALNA DAVANJA - ZAKON u iznosu 1.500.000 KM (milion i pet stotina hiljada 
konvertibilnih maraka) 

 



Glasanju su pristupila 33 poslanika  i 13 poslanika je glasalo “ZA”, 15 je bilo  
“suzdržanih” i 5 “protiv” i Amandman II Kluba SDP nije dobio podršku Skupštine. 
 
Uslijedilo je izjašnjavanje po Amandmanu III 
 
AMANDMAN III 
 
Sa razdjela 19, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614300, JAN 001 – 
„SERDA“ umanjiti na 400.000 KM (četiri stotine hiljada konvertibilnih maraka), te razliku 
sredstava prebaciti na: 
 

- Razdjel 18, glava 01, potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod  614300, IAN 017 
– RAZVOJ POLJOPRIVREDE – NOVČANI PODSTICAJ U PRIMARNOJ 
POLJOPRIVREDNOJ PROIZVODNJI u iznosu od 400.000 KM (četiri stotine 
hiljada konvertibilnih maraka) 

 
 
GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I 13 POSLANIKA JE GLASALO “ZA”, 14 JE 
BILO  “SUZDRŽANIH” I 4 “PROTIV” I AMANDMAN III NIJE DOBIO POTREBNU VEĆINU 
U SKUPŠTINI. 
 

Nadalje, predsjedavajuća je informisala o amandmanu Vijeća nacionalnih manjina, koji 
se odnosi na član 3, tabela Skupština Kantona Sarajevo i pozvala poslanike da se izjasne o 
predloženom amandmanu  koji su dobili u materijalu.   
 
Amandman I Vijeća nacionalnih manjina 
 
U članu 3, tabela “Skupština Kantona, Kabinet Predsjedavajućeg Skupštine Kantona i 
zamjenici Predsjedavajućeg, Poslanici, Parlamentarne grupe i Služba za skupštinske 
poslove,” iznos za stavku “Financiranje Vijeća nacionalnih manjina” uvećava se za “50.000”. 
 
Budući da se amandmanom angažiraju financijska sredstva, sukladno članu 152. stav 2. 
Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene novine Kantona Sarajevo“-Drugi novi 
prečišćen tekst, broj 41/12)  ukazujemo na izvore sredstava: 
 
U članu 3. tabelarni pregled, Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni 
pregled, stavka "Transferi neprofitnim organizacijama" Raz. 11., Glava 01., Potr. jed. 0001., 
Ekon. kod. 614300, umanjuje se za “4.000”. 
 
U članu 3. Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni pregled, stavka 
Ured za koord. akt. I prez. KS pri S.Evr.reg i EU u Bris" Raz. 11., Glava 01., Potr. jed. 0001., 
Ekon. kod. 614300, Sub-analitika BAN003, umanjuje se za “8.000”. 
 
U članu 3. Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni pregled, stavka 
”Transferi vjerskim zajednicama" Raz. 11., Glava 04., Potr. jed. 0001., Ekon. kod. 614300, 
Sub-analitika BDN003, umanjuje se za “3.000”. 
 
U članu 3. Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni pregled, stavka 
”Forum parlamentaraca BiH 90-96" Raz. 19., Glava 01., Potr. jed. 0001., Ekon. kod. 614300, 
Sub-analitika JAN009, umanjuje se za “2.000”. 
 
U članu 3. Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni pregled, stavka 
”Druga nacionalna društva nacionalnih manjina i ostalih" Raz. 22., Glava 01., Potr. jed. 
0001., Ekon. kod. 614300, Sub-analitika MAN0D8, umanjuje se za “2.000”. 
 



U članu 3. Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni pregled, stavka 
”Druga nacionalna društva nacionalnih manjina i ostalih" Raz. 22., Glava 01., Potr. jed. 
0001., Ekon. kod. 614300, Sub-analitika MAN0D8, umanjuje se za “2.000”. 
 
U članu 3. Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni pregled, stavka 
”Asocijacija vrhunskog auto-sporta 24" Raz. 22., Glava 01., Potr. jed. 0001., Ekon. kod. 
614300, Sub-analitika MAN076, umanjuje se za “2.000”. 
 
U članu 3. Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni pregled, stavka 
”Kulturno umjetnički amaterizam" Raz. 22., Glava 01., Potr. jed. 0001., Ekon. kod. 614300, 
Sub-analitika MAN031, umanjuje se za “14.500”. 
 
U članu 3. Prijedloga Budžeta Kantona Sarajevo za 2013. godinu, tabelarni pregled, stavka 
”East west centar" Raz. 22., Glava 01., Potr. jed. 0001., Ekon. kod. 614300, Sub-analitika 
MAN0J3, umanjuje se za “12.500”. 
 

GLASANJU SU PRISTUPILA 32 POSLANIKA I SKUPŠTINA SA 13 GLASOVA 
“ZA”, 17 “SUZDRŽANIH” I 2 “PROTIV” NIJE PRIHVATILA OVAJ AMANDMAN. 
 

I naposlijetku, predsjedavajuća je pozvala poslanike da  pristupe izjašnjavanju o 
Prijedlogu Budžeta Kantona  Sarajevo za 2013. godinu uz Dokument Okvirnog budžeta 
za period 2013 – 2015 godina. 
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 33 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE, VEĆINOM GLASOVA, 
(18 “ZA”, 5 “UZDRŽANIH” I 10 “PROTIV”) DONIJELA BUDŽET KANTONA SARAJEVO 
ZA 2013. GODINU SA DOKUMENTOM OKVIRNOG BUDŽETA ZA PERIOD 2013 – 2015 
BEZ USVOJENIH AMANDMANA. 
 
Uslijedila je realizacija tačke 4. 
 
AD – 4.  
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZVRŠENJU BUDŽETA KANTONA  SARAJEVO ZA 2013. 
GODINU 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da su poslanici ovaj Prijedlog zakona dobili uz poziv za 
sjednicu. 
 

Prvi poslanik koji se javio za riječ bio je poslanik Predrag Kojović, koji je kroz svoju 
diskusiju pozvao predsjednika Kluba Srba i Kluba Hrvata da zatraže pauzu na kojoj će 
odlučiti da li će se o usvajanju ovoga Zakona glasati u skladu sa mehanizmom za zaštitu 
vitalnog etničkog interesa.  

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Predsjedavajuća se ispričala zbog kašnjenja, te informisala da će donesene Zaključke 
pročitati predsjednik Kluba Srpskog naroda, Branislav Crnogorac.  
 
Poslanik Branislav Crnogorac se obratio Skupštini: 
 
“Odlučujući o inicijativi koju je pokrenuo član Srpskog kluba, Peđa Kojović, Klub Srba i Klub 
Hrvata u Skupština Kantona Sarajevo, su jednoglasno donijeli sljedeće zaključke: 

1. Imenovanjem upravljačkih struktura javnih preduzeća i ustanova ugrožena je 
ravnopravnost konstitutivnih naroda.  

2. Pripadnici Srba i Hrvata isključeni su iz upravljačkih struktura i na taj način 
onemogućeni u upravljanju budžetskih sredstvima.  



3. S obzirom na posljedice koje bi izazvalo neusvajanje Zakona o izvršenju budžeta 
Kanton Sarajevo za 2013,godinu među budžetskim korisnicima, Klub Srba i klub 
Hrvata neće zahtijevati da se o ovom Zakonu glasa po mehanizmu za zaštitu zaštitu 
vitalnog etničkoh interesa.  

4. Klub Srba i Klub Hrvata zahtijevaju od Vlade Kanton Sarajevo da pri imenovanju 
stalnih članova u upravljačke strukture striktno vode računa o zastupljenosti naroda i 
građana. 

5. U slučaju da se pri imenovanju stalnih članova upravljačkih struktura ne ispoštuje 
ustavna zastupljenost konstitutivnih naroda, Klub Srba i Klub Hrvata će pokrenuti 
mehanizam zaštite vitalnog etničkog interesa. 

 
 
Nakon čitanja Zaključaka klubova naroda, poslanik Besim Mehmedić je zatražio pauzu. 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 

Odmah nakon pauze, za riječ se javio Predrag Kojović i nakon njegovog kratkog 
obraćanja, PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE 
IZJAŠNJENJU O PRIJEDLOGU ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTON 
SARAJEVO ZA 2013 GODINU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I SKUPŠTINA  JE VEĆINOM GLASOVA (19 
"ZA",5 "UZDRŽANIH" I 7 "PROTIV") DONIJELA ZAKON O IZVRŠAVANJU BUDŽETA 
KANTONA SARAJEVO ZA 2013.GODINU 
 

Nakon izjašnjavanja po Zakonu o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 
2013.godinu, predsjedavajuća je informisala da postoje određene tačke dnevnog reda koje 
su vezane za izvršavanje Budžeta, te da ih je bitno realizovati na današnjem zasjedanju. 
Predsjedavajuća je predložila da se Finansijski plan Zavoda zdravstvenog osiguranja  
Kantona  Sarajevo za 2013 .godinu, koji se odnosi na finansiranje svih zdravstvenih radnika 
u Kantonu Sarajevo, a koji mora biti usvojen paralelno sa Budžetom i Zakonom sa 
izvršavanjem Budžeta do 31. marta,  stavi na dnevni red, isto kao i tačka 14. Prijedlog odluke 
o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i izdataka JU “Služba za zapošljavanje 
Kantona  Sarajevo” za 2013 godinu, također  vezanih rokova za 31. mart.  
 

Dopredsjedavajući Ivan Brigić je imao intervenciju u kojoj je insistirao da se Skupština 
izjasni o Zaključcima donesenim na klubovima naroda. Za riječ se, nakon 
dopredsjedavajućeg Brigića, javio poslanik Elmedin Konaković, pa dopredsjedavajući Kemal 
Ademović, zatim poslanik Damir Čardžić, poslanik Enes Zeković, poslanik Besim Mehmedić, 
poslanik Zaim Backović, poslanik Mirsad Pindžo, poslanik Naser Nabil, poslanik Amor 
Mašović i poslanik Mujo Hošić. 
 

Nakon brojnih diskusija, predsjedavajuća je informisala da nema više prijavljenih 
poslanika i informisala da će uslijediti realizacija tačke 12, a nakon toga tačke 14 usvojenog 
dnevnog reda. 
 
 
 
 
AD – 12. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN ZAVODA 
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2013. GODINU  



 
Prijedlog odluke poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Ministar zdravstva Eldan Lokmić se obratio Skupštini i njegovo uvodno izlaganje je sastavni 
dio stenograma ove sjednice. 

Nakon obraćanja ministra zdravstva, uslijedila je diskusija u kojoj su učestvovali: 
poslanik Naser Nabil, poslanik Mujo Hošić, poslanik Segmedina Srna Bajramović, poslanik 
Esed Radeljaš, poslanik Zaim Backović i poslanik Damir Čardžić. 
 

NAKON PONOVNOG OBRAĆANJA MINISTRA LOKMIĆA I DISKUSIJE NASERA 
NABILA I MUJE HOŠIĆA, PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE  DA 
PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA FINANSIJSKI PLAN ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2013. GODINU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (21 
“ZA”,7 “SUZDRŽANIH” I 2 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA FINANSIJSKI PLAN ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2013. GODINU. 
 
 
AD -14. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN PRIHODA I 
IZDATAKA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO 
ZA 2013. GODINU 
 
Prijedlog ove Odluke poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da nema prijavljenih za raspravu, pa je pozvala 
POSLANIKE DA  PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU 
SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN PRIHODA I IZDATAKA JU „SLUŽBA ZA 
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 2013. GODINU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 
“ZA” I 6 “SUZDRŽANIH”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA 
FINANSIJSKI PLAN PRIHODA I IZDATAKA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE 
KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 2013. GODINU. 
 
 
Nakon realizacije tačke 14. rad na 25. Radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo je 

prekinut u 23,00 sati. 
 

   SEKRETAR                                                                                  PREDJEDAVAJUĆA                     

 SKUPŠTINE  KANTONA                                                             SKUPŠTINE  KANTONA 

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                             Prof.dr Mirjana Malić 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se 
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 

 



ZAPISNIK SA NASTAVKA 25. RADNE SJEDNICE  
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

ODRŽANE 04.04.2013.GODINE 
 
 
Predsjedavajuća je pozdravila sve prisutne i otvorila nastavak 25. Radne sjednice Skupštine 
Kantona Sarajevo. 
 
Prema evidenciji Službe sjednici prisustvuje 27 poslanika, a izostanak sa ove sjednice 
opravdao je poslanik Izudin Bajrović.   
 
Predsjedavajuća je podsjetila da su za nastavak 25. Radne sjednice Skupštine Kantona 
Sarajevo, ostale, sljedeće tačke utvrđenog Dnevnog reda: 
 

5. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o osnovnom odgoju i obrazovanju-hitni 
postupak; 
6. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o visokom obrazovanju; 
7. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o koncesijama; 
8. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o novčanim podsticajima u poljoprivredi na 

području Kantona Sarajevo; 
9. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o socijalnoj zaštiti, zaštiti civilnih 

žrtava rata i zaštiti porodice sa djecom - hitni postupak; 
10. Nacrt zakona izmjenama i dopunama Zakona o Vladi Kantona Sarajevo; 
11. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo; 
13. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Programa rada JU „Služba za 

zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2013. godinu; 
10. Prijedlog odluke o imenovanju zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Kantona 

Sarajevo; 
11. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o izboru predsjedavajućih, zamjenika 

predsjedavajućih i članova radnih tijela Skupštine Kantona Sarajevo; 
12. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 

Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 
13. Prijedlog odluke o usvajanju “Bilansa energetskih potreba Kantona Sarajevo” za 

2013. godinu; 
14. Izvještaj o radu Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo za 2012. godinu i 

Izvještaj o izvršenju finansijskog plana za 2012. godinu; 
15. Prijedlog programa obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02.05. do 09.05.2013. 

godine  
16. Mišljenje Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo broj: 09-23-5488/12 od 

08.02.2013. godine sa primjedbama i prijedlozima datim na Prijedlog Prostornog 
plana Federacije Bosne i Hercegovine za period od 2008. do 2028. godine; 

 
AD – 5. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O OSNOVNOM ODGOJU I 
OBRAZOVANJU- HITNI POSTUPAK 
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 

Ministar za obrazovanje, nauku i mlade Damir Marjanović je podnio uvodne napomene 
i nakon njegovog izlaganja uslijedila je diskusija. U diskusiji po ovom Prijedlogu zakona 
učestvovali su sljedeći poslanici:  Dževad Hodžić, Enes Zeković, Branislav Crnogorac, Besim 
Mehmedić, Elmedin Konaković, Nedžad Fazlija, Naser Nabil i  Zaim Backović. 
 



Predsjedavajuća je zaključila raspravu i pozvala predsjednika Sindikata za predškolsko 
i osnovno obrazovanje Sivro Saudina da se obrati Skupštini. Nakon obraćanja predstavnika 
sindikata, Skupštini se ponovno obratio ministar Marjanović, a dodatnu diskusiju su imali 
Nedžad Fazlija, Branislav Crnogorac i Elmedin Konaković. 
 
U nastavku, predsjedavajuća je pozvala poslanike da PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  
PRIJEDLOGU  ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O OSNOVNOM ODGOJU I 
OBRAZOVANJU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I SKUPŠTINA  JE JEDNOGLASNO 
DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA ZAKONA O OSNOVNOM ODGOJU I 
OBRAZOVANJU. 
 
 
AD – 6. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O VISOKOM 
OBRAZOVANJU  
 

Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. Amandmane Kluba poslanika 
SDP i poslanika SBB-a Dževada Rađe i Nasera Nabila su dobili u dopunskom materijalu. 

Ministar za obrazovanje, nauku i mlade Damir Marjanović je podnio uvodne napomene 
po ovom Prijedlogu zakona i nakon njegovog izlaganja poslanici su postavili pitanja oko 
nejasnoća koje su imali, a vezano uz ovaj Prijedlog zakona. Pitanja ministru Marjanoviću su 
postavili sljedeći poslanici: Predrag Kojović, Besim Mehmedić i Eldar Čomor. Nadalje, 
ministar je informisao da je amandman koji je došao od strane zastupnika Dževada Rađe, 
prošao očitovanje  i stav Vlade je bio da se prihvata izjašnjenje Ministarstva i da se 
predloženi amandman usvaja.  
 
Nakon pitanja, uslijedila je diskusija po ovom Prijedlogu zakona. Poslanici su obrazložili 
svoje stavove i dali komentare na predložene izmjene ovog Zakona. U diskusiji su 
učestvovali sljedeći poslanici:  Dževad Hodžić, Alić Haris,  Munir Talović, Tarik Haverić, 
Naser Nabil, Elmedin Konaković, Enes Zeković, predsjedavajuća Mirjana Malić, Hadžem 
Hajdarević, Zaim Backović, Mujo Hošić,  Besim Mehmedić, Predrag Kojović, Damir Čardžić, 
Nedžad Fazlija,  Dževad Rađo i dopredsjedavajući Kemal Ademović.  
 
Nakon diskusije,  poslanik Nedžad Fazlija je zatražio pauzu od pola sata.  
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Poslanik Nedžad Fazlija je nakon pauze informisao Skupštinu da Klub SDP povlači svoje 
amandmane na ovaj zakon. U nastavku, predsjedavajuća je pozvala poslanike da se izjasne 
od amandmanima zastupnika Nasera Nabil. 

AMANDMAN I 

Član 33. 

U članu 95., iza novog stava (8) dodaje se novi stav (9) koji glasi: "Visokoškolska ustanova 
može, na način i pod uvjetima utvrđenim statutom, zbog specifičnih potreba studijskih 



programa medicine i stomatologije, vršiti izbor akademskog osoblja, te angažirati tako 
izabrano akademsko osoblje bez zasnivanja radnog odnosa." 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 25 POSLANIKA I SKUPŠTINA SA 13 GLASOVA “ZA”, 7 
“UZDRŽANIH” I 4 “PROTIV” NIJE PRIHVATILA AMANDMAN I. 

AMANDMAN II 

Član 63. 

U članu 171., stav (16) koji glasi: "Studenti koji su okončali prije stupanja na snagu ovog 
zakona na visokoškolskim ustanovama koje realiziraju integrirane  studijske programe  prvog 
i drugog ciklusa studija koji traju najmanje pet godina imaju pravo nastaviti studij prema 
Bolonjskom procesu na bazi ekvivalencije studija koji je važio prilikom upisa tog studija." 
Prelazimo na Amandman II koji se odnosi na član 63. molim kolege da se izjasne i o 
Amandmanu II kolege Nasera Nabila. 
 
SKUPŠTINA SA 13 GLASOVA “ZA”, 3 “SUZDRŽANA” I 4 “PROTIV” NIJE PRIHVATILA 
AMANDMAN II POSLANIKA NABILA NASERA. 
 
NAKON IZJAŠNJAVANJA PO AMANDMANIMA,PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA 
POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU  ZAKONA O 
IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O VISOKOM OBRAZOVANJU SA AMANDMANIMA 
KOJE JE VLADA USVOJILA I KOJI SU POSTALI SASTAVNI DIO OVOG ZAKONA. 
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 34 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (24 
“ZA”,1 “UZDRŽAN” I 9 “PROTIV”) DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
ZAKONA O VISOKOM OBRAZOVANJU SA USVOJENIM AMANDMANIMA. 
 
Nadalje, predsjedavajuća je informisala o Prijedlogu zaključka Naše stranke koji će ići na 
izjašnjenje Vladi Kantona:  

„Zadužuje se ministar za obrazovanje, nauku i mlade, Damir Marjanović, da u okviru 
svog ministarstva pokrene procese za izradu Zakona o Univerzitetu Sarajevo, kao i da se za 
najviše šest mjeseci izvijesti Skupština Kantona Sarajevo o već pokrenutim procesima 
integracije UNSA, i dinamici priprema novog Zakona kojim će ta integracija biti u poptunosti 
izvršena.“  
 
Predsjedavajuća je zaključila tačku dnevnog reda i uslijedila je realizacija tačke 7. 
 
AD – 7. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O KONCESIJAMA 
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  

Ministar privrede Emir Hrenovica je podnio uvodne napomene i njegovo izlaganje je 
sadržano u stenogramu ove sjednice. Nakon izlaganja ministra privrede uslijedilo je 
postavljanje pitanja od strane poslanika. Pitanja ministru privrede Emiru Hrenovici postavili 
su sljedeći poslanici:  Nedžad Fazlija, Eldar Čomor i Besim Mehmedić. U nastavku ove 
tačke, uslijedila je diskusija u kojoj su učestvovali sljedeći poslanici: Zaim Backović, Elmedin 
Konaković, Mujo Hošić i Naser Nabil. 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da više nema prijavljenih za raspravu, pa je zaključila 
raspravu i POZVALA POSLANIKE NA IZJAŠNJAVANJE O PRIJEDLOGU ZAKONA O 
IZMJENAMA ZAKONA O KONECESIJAMA. 
 



OD PRISUTNIH 34, GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I SKUPŠTINA JE 
VEĆINOM GLASOVA (29 “ZA” I 2 “SUZDRŽANA”) DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA 
ZAKONA O KONCESIJAMA.  
 
AD – 8. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O NOVČANIM PODSTICAJIMA U 
POLJOPRIVREDI NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO  
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  

Ministar privrede Emir Hrenovica je podnio uvodne napomene po ovom Prijedlogu zakona i 
nakon njegovog izlaganja u diskusiju su se uključili poslanik Damir Čardžić, poslanik Eldar 
Čomor i poslanik Enes Zeković. 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da više nema prijavljenih za diskusiju pa je pozvala 
poslanike DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU  ZAKONA O IZMJENAMA 
ZAKONA O NOVČANIM PODSTICAJIMA U POLJOPRIVREDI NA PODRUČJU KANTONA 
SARAJEVO. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 
“ZA”, 7 “UZDRŽANIH” I 4 “PROTIV”) DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA ZAKONA O 
NOVČANIM PODSTICAJIMA U POLJOPRIVREDI NA PODRUČJU KANTONA 
SARAJEVO. 
 
Uslijedila je realizacija tačke 9. 
 
AD – 9. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SOCIJALNOJ ZAŠTITI, 
ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICE SA DJECOM - HITNI 
POSTUPAK 
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 

Ministar za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Muamer Bandić je podnio 
uvodne napomene kroz koje je infromisao Skupštinu o predloženim izmjenama u ovom 
Zakonu. Nakon izlaganja ministra Bandića uslijedila je konstruktivna diskusija u kojoj su 
učestvovali sljedeći poslanici:  Predrag Kojović, Kenan Ademović, Segmedina Srna, Elmedin 
Konaković, Enes Zeković, Mujo Hošić, Besim Mehmedić, Amor Mašović, Naser Nabil i Amir 
Zukić. 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da više nema prijavljenih za raspravu, pa je pozvala 
poslanike na izjašnjavanje o PRIJEDLOGU  ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
ZAKONA O SOCIJALNOJ ZAŠTITI, ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI 
PORODICE SA DJECOM. 
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 33 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (24 
“ZA”, 5 “UZRŽANHI” I 4 “PROTIV”) DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
ZAKONA O SOCIJALNOJ ZAŠTITI, ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI 
PORODICE SA DJECOM. 
 
Skupštini se nakon izjašnjavanja nakratko obratio i ministar Bandić i nakon toga je 
uslijedila  realizacija tačke 10. 
 



AD – 10. 
 
NACRT ZAKONA IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O VLADI KANTONA SARAJEVO 
 
Ministrica pravde i uprave Velida Memić se obratila Skupštini i u svojim uvodnim 
napomenama informisala poslanike koje su to izmjene  i dopune ovog Zakona. 
 
BEZ RASPRAVE, SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (23 “ZA”, 4 “UZDRŽANA” I 1 
“PROTIV”) PO NACRTU ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O VLADI 
KANTONA SARAJEVO DONIJELA SLJEDEĆE ZAKLJUČKE: 
 

1. Utvrđuje se Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o Vladi Kantona 
Sarajevo; 

2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave, 
naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana. 

3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu. 

4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese 
Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i 
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i 
mišljenja nisu prihvaćni u pripremi Prijedloga zakona o izmjenama i dopunama 
Zakona o Vladi Kantona Sarajevo. 

  
AD – 11. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA SKUPŠTINE 
KANTONA SARAJEVO 
 
Predsjedavajuća je informisala da je u skladu sa amandmanima na Ustav Kantona Sarajevo 
koji su doneseni na 23. Radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo, Kolegij Skupštine 
Kantona Sarajevo sačinio tekst koji su poslanici dobili u dopunskom materijalu. Uvodne 
napomene podnio je sekretar Skupštine Abid Kolašinac.  
 
Nakon kraće diskusije poslanika Nasera Nabila i Muje Hošića, predsjedavajuća je 
zaključila raspravu i pozvala poslanike da pristupe IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU 
ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA SKUPŠTINE KANTONA 
SARAJEVO. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
DONIJELA ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA SKUPŠTINE 
KANTONA SARAJEVO. 
 
 
AD – 13. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAMA RADA JU 
„SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 2013. 
GODINU 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
PRIJAVLJENIH ZA RASPRAVU NIJE BILO, PA JE PREDSJEDAVAJUĆA POZVALA 
POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU 
SAGLASNOSTI NA PROGRAMA RADA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA 
SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 2013. GODINU. 



 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (23 
“ZA”, 6 “UZDRŽANIH”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA 
PROGRAMA RADA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - 
SARAJEVO ZA 2013. GODINU. 
 
AD – 15. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU ZAMJENIKA PRAVOBRANIOCA 
PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Sekretar Abid Kolašinac je dao uvodne napomene po ovom Prijedlogu odluke.   
 

Predsjedavajuća je informisala da postoji Odluka o razrješenju zamjenika 
pravobranioca o kojoj se Skupština prvo mora izjasniti kako bi se mogao imenovati novi 
zamjenik. Prijedlog odluke o razrješenju poslanici su dobili na pauzi, koja je napravljena u tu 
svrhu. 
 
U nastavku, predsjedavajuća je pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju o 
razrješenju zamjenika pravobranioca i SKUPŠTINA JE SA 24 GLASA “ZA” I 6 
“UZDRŽANIH” RAZRIJEŠILA DOSADAŠNJU ZAMJENICU PRAVOBRANILAŠTVA 
KANTONA SARAJEVO  SENKU KULOVIĆ. 
 
NADALJE, PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE NA IZJAŠNJAVANJE O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O IMENOVANJU ZAMJENIKA PRAVOBRANIOCA I SKUPŠTINA 
JE VEĆINOM GLASOVA (25 “ZA”, 8 “UZDRŽANIH”)DONIJELA ODLUKU O 
IMENOVANJU ATE TEFTEDARIJA ZA ZAMJENIKA PRAVOBRANIOCA 
PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO. 
 
Prije stupanja na dužnost zamjenik pravobranioca je dao Svečanu izjavu: 
 
„IZJAVLJUJEM DA ĆU SE U VRŠENJU SLUŽBE ZAMJENIKA PRAVOBRANIOCA 
PRIDRŽAVATI USTAVA I ZAKONA BOSNE I HERCEGOVINE, FEDERACIJE BOSNE I 
HERCEGOVINE I KANTONA SARAJEVO I DA ĆU SLUŽBU VRŠITI SAVJESNO“. 
 
AD – 16. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZBORU PREDSJEDAVAJUĆIH, 
ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆIH I ČLANOVA RADNIH TIJELA SKUPŠTINE 
KANTONA SARAJEVO 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
 

Sekretar  Skupštine Abid Kolašinac informisao je o predloženim izmjenama, te 
naglasio da je Narodna stranka radom za boljitak podnijela zahtjev da se u Komisiji za 
jednakopravnost spolova izvrši izmjena. Razrješava se Kemal Čorbo, član Narodne stranke 
radom za boljitak, a bira se Vesna Malić, član Narodne stranke radom za boljitak u Komisiji 
za jednakopravnost spolova.  
 
U NASTAVKU, PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O IZBORU PREDSJEDAVAJUĆIH, 
ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆIH I ČLANOVA RADNIH TIJELA, SKUPŠTINE 
KANTONA SARAJEVO. 



 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (19 
“ZA”,6 “UZDRŽANIH” I 5 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O IZBORU 
PREDSJEDAVAJUĆIH, ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆIH I ČLANOVA RADNIH 
TIJELA, SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO. 
 
AD – 17. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENAMA I 
DOPUNAMA STATUTA ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA 
SARAJEVO 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Uvodne napomene podnijela je Alma Pehlić sekretar Ministarstva zdravstva i nakon njenog 
izlaganja uslijedila je diskusija u kojoj su učestvovali sljedeći poslanici:  Adnan Solaković, 
Zaim Backović, Mujo Hošić, Esed Radeljaš, Segmedina Srna i Damir Čardžić. 
 
 
Nakon diskusije navedenih poslanika,predsjedavajuća je zaključila rad na sjednici, te 
naglasila da će nastavak biti održan čim prije. 
 
 

Rad na nastavku 25.Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo  
zaključen je u  17,45 sati. 

 

   SEKRETAR                                                                                  PREDJEDAVAJUĆA                     

 SKUPŠTINE  KANTONA                                                             SKUPŠTINE  KANTONA 

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                             Prof.dr Mirjana Malić 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se 
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 

 

ZAPISNIK SA DRUGOG NASTAVKA 25. RADNE SJEDNICE 
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

ODRŽANE 08.04.2013.GODINE 
SA POČETKOM U 09,00 sati 

 
 
Predsjedavajuća Mirjana Malić je pozdravila prisutne članove Vlade i prisutne goste, 
predstavnike medija kao i cijenjene gledaoce Televizije Kantona Sarajevo i otvorila drugi 
nastavak 25.Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo. 
 
Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 29 poslanika što je dovoljan broj za punovažan 
rad i odlučivanje. 
 
Izostanak sa ove sjednice opravdali su: Selma Filipović, Faruk Efendić, Izudin Bajrović i 
Munir Talović.  

 



Predsjedavajuća je podsjetila da su za Drugi nastavak 25. Radne sjednice Skupštine 
Kantona Sarajevo, ostale sljedeće tačke utvrđenog Dnevnog reda, i to: 
 

17. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

18. Prijedlog odluke o usvajanju “Bilansa energetskih potreba Kantona Sarajevo” za 
2013. godinu; 

19. Izvještaj o radu Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo za 2012. godinu i 
Izvještaj o izvršenju finansijskog plana za 2012. godinu; 

20. Prijedlog programa obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02.05. do 09.05.2013. 
godine  

21. Mišljenje Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo broj: 09-23-5488/12 od 
08.02.2013. godine sa primjedbama i prijedlozima datim na Prijedlog Prostornog 
plana Federacije Bosne i Hercegovine za period od 2008. do 2028. godine. 

 
 
Predsjedavajuća je predložila poslanicima da tačku 20. “Prijedlog programa obilježavanja 
Dana Kantona  Sarajevo”, koji je po zakonu bio obavezan da se usvoji do 31. marta, stavi 
odmah poslije tačke 17. kako bi ministar kulture i sporta mogao biti prisutan. 
 
Uslijedio je nastavak realizacije tačke 17. 
 
AD– 17 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENAMA I 
DOPUNAMA STATUTA ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA 
SARAJEVO 
 
U diskusiji koja je uslijedila pojedini poslanici su se javljali više puta, sa poslovničkim 
intervencijama i replikama. U diskusiji su učestvovali sljedeći poslanici:  Damir Čardžić, 
Besim Mehmedić, Dževad Rađo, Esed Radeljaš,  Mujo Hošić ,Naser Nabil, Zaim Backović,  
Adnan Solaković,   Enes Zeković i Segmedina Srna Bajramović. 
 
 
Nakon iscrpljene liste prijavljenih, predsjedavajuća je pozvala poslanike DA  PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA 
ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (2O 
“ZA”, 3 “UZDRŽANA” I 6 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
STATUTA ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO.  
 
AD – 20. 
 
PRIJEDLOG PROGRAMA OBILJEŽAVANJA DANA KANTONA SARAJEVO OD 02.05. 
DO 09.05.2013. GODINE 
 
Prijedlog ove Odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
U diskusiji po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su: poslanik Dževad Rađo, poslanik Edina 
Papo, poslanik Branislav Crnogorac, poslanik Elmedin Konaković, poslanik Zaim Backović, 
poslanik Hadžem Hajdarević, poslanik Eldar Čomor, poslanik Naser Nabil, poslanik Enes 
Zeković i poslanik Damir Čardžić. Nakon diskusije Skupštini se obratio ministar kulture i 
sporta Ivica Šarić. 



PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE NA IZJAŠNJAVANJE O PRIJEDLOGU 
ODLUKE O POTVRĐIVANJU PROGRAMA OBILJEŽEVANJA DANA KANTONA 
SARAJEVO OD 02. DO 09.05.2013. GODINE. 

GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU PROGRAMA OBILJEŽEVANJA DANA 
KANTONA SARAJEVO OD 02. DO 09.05.2013. GODINE. 

AD – 18. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O USVAJANJU “BILANSA ENERGETSKIH POTREBA KANTONA 
SARAJEVO” ZA 2013. GODINU 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 

Uvodne napomene po ovom “Bilansu energetskih potreba Kantona Sarajevo” za 
2013.godinu. podnio je ministar privede Emir Hrenovica. Nakon uvodnog  izlaganja ministra 
privrede uslijedila je konstruktivna diskusija velikog broja poslanika. Poslanici su kroz 
diskusiju obrazložili svoje stavove, dali komentare i postavili pitanja za ministra. U diskusiji po 
ovoj tački dnevnog reda, učestvovali su sljedeći poslanici: Besim Mehmedić, Enes Zeković, 
Nedžad Fazlija, Zaim Backović, Naser Nabil, Hadžem Hajdarević, Tarik Haverić, Esed 
Radeljaš i Elmedin Konaković. U toku rasprave Skupštini se obratio i ministar prostornog 
uređenja i zaštite okoliša Zlatko Petrović. 
 
 
NAKON RASPRAVE, PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA  PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O USVAJANJU “BILANSA ENERGETSKIH 
POTREBA KANTONA SARAJEVO” ZA 2013. GODINU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 26 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 
“ZA”,2 “UZDRŽANA”) DONIJELA ODLUKU O USVAJANJU “BILANSA ENERGETSKIH 
POTREBA KANTONA SARAJEVO” ZA 2013. GODINU. 
 
AD – 19. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU ZAVODA ZA PLANIRANJE RAZVOJA KANTONA SARAJEVO ZA 
2012. GODINU I IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU FINANSIJSKOG PLANA ZA 2012. GODINU 
 
 
Izvještaj su poslanici  dobili uz poziv za sjednicu, a uvodno izlaganje imao je predstavnik 
Zavoda za planiranje razvoja Kantona  Sarajevo. 
 

Nakon uvodnog izlaganja uslijedila je konstruktivna diskusija u kojoj su uzeli učešće 
sljedeći poslanici: Besim Mehmedić, Mujo Hošić, Nabil Naser, Edina Papo, Zaim Backović, 
Esed Radeljaš, Nedžad Fazlija i dopredsjedavajući Kemal Ademović. Odgovore na pitanja 
poslanika dao je ministar Zaltko Petrović.  
 
NAKON RASPRAVE PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O RADU ZAVODA ZA PLANIRANJE RAZVOJA 
KANTONA SARAJEVO ZA 2012. GODINU I IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU FINANSIJSKOG 
PLANA ZA 2012. GODINU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA SA 13 GLASOVA “ZA”, 11 
“UZDRŽANIH” I 4 “PROTIV” NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU ZAVODA ZA 
PLANIRANJE RAZVOJA KANTONA SARAJEVO ZA 2012. GODINU I IZVJEŠTAJ O 



IZVRŠENJU FINANSIJSKOG PLANA ZA 2012. GODINU. 
 
AD – 21. 
 
MIŠLJENJE ZAVODA ZA PLANIRANJE RAZVOJA KANTONA SARAJEVO BROJ: 09-23-
5488/12 OD 08.02.2013. GODINE SA PRIMJEDBAMA I PRIJEDLOZIMA DATIM NA 
PRIJEDLOG PROSTORNOG PLANA FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE ZA 
PERIOD OD 2008. DO 2028. GODINE 
 

Mišljenje Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo broj: 09-23-5488/12 od 
08.02.2013. godine sa primjedbama i prijedlozima datim na Prijedlog Prostornog plana 
Federacije Bosne i Hercegovine za period od 2008. do 2028. godine poslanici  su dobili uz 
poziv za sjednicu. 
 

Ministar prostornog uređenja Zlatko Petrović podnio je uvodne napomene i nakon 
njegovog izlaganja uslijedila je video projekcija. Nakon  video projekcije, uslijedila je diskusija 
u kojoj su učestvovali sljedeći poslanici:dopredsjedavajući Kemal Ademović,  Zaim Backović,  
Naser Nabil, Mujo Hošić,  Mirsad Pindžo i Nedžad Fazlija. Dodatna pojašnjenja i odgovore 
na pitanja poslanika dao je ministar prostornog uređenja i zaštite okoliša Zlatko Petrović. 
 
Nakon rasprave predsjedavajuća je podsjetila na Prijedlog Vlade za izjašnjavanje Skupšttine 
po ovoj tački dnevnog reda, te pozvala poslanike da se izjasne o predloženim Zaključcima. 
GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO DONIJELA 
SLJEDEĆE ZAKLJUČKE: 
 
 

1. Prihvata se Mišljenje Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo broj:09-23-
5488/12 od 08.02.2013.godine dato na Prijedlog Prostornog plana Federacije Bosne 
i Hercegovine za period od 2008. do 2028.godine. 

 
2. Skupština Kantona Sarajevo nije saglasna sa Prijedlogom Prostornog plana 

Federacije Bosne i Hercegovine za period od 2008. do 2028.godine, te traži od 
Federalnog ministarstva prostornog uređenja da, uvažavajući razvojna opredjeljenja 
data u Prostornom planu Kantona Sarajevo za period od 2003. do 2023.godine, 
ugrade primjedbe i prijedloge date u Mišljenju Zavoda za planiranje razvoja Kantona 
Sarajevo u konačni tekst Prijedloga Prostornog plana Federacije Bosne i 
Hercegovine za period 2008. - 2028.godine, kao i u grafičke priloge planskog 
dokumenta. 

 
3. Zadužuje se Stručna služba Skupštine Kantona Sarajevo da dostavi Federalnom 

Ministarstvu prostornog uređenja uz ovaj zaključak i mišljenje Zavoda za planiranje 
razvoja Kantona Sarajevo dato na Prijedlog Prostornog plana Federacije Bosne i 
Hercegovine za period od 2008. do 2028.godine 

 
 
Predsjedavajuća Mirjana Malić je konstatovala da su iscrpljene sve tačke dnevnog reda pa je 
zaključila rad na drugom nastavku 25. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo.  
 

 
 
 

Rad na drugom nastavku 25. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo  
je zaključen u 14,30 sati. 

 
 



       SEKRETAR                                                                             PREDJEDAVAJUĆA                     

 SKUPŠTINE  KANTONA                                                            SKUPŠTINE  KANTONA 

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                          Prof.dr Mirjana Malić 

 
 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se 
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 

 


